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:4	 1	 A	 Yes,

2	 0	 Met some guy s in the band,

3	 A	 Yes,

Did you know them previously?

A	 No.

0	 Did she?

A	 No.

As far as you knew?

A	 Not that 1 knew of.

And you guys decided to g o to a motel?

A	 Yeah.

And I believe yesterday YOU said you had to

10

11

12

13	 go from motel to motel to find one that would take the card?

14	 A	 Yes,

15	 8	 What motels in Las Vegas don't take Gold

16

17	 A	 I was afraid to si gn the cards so -- u lot

18	 of p laces want 1.D,

19	 Did YOU ask them do you need 1,D.?

20	 A	 Yes.

21	 0	 And then the first place you found that said

22	 they didn't need 1,D, waS the Gold Coast.

23	 A	 Yes,

24	 Q	 Not the first p lace that would take a card?

4

6

7

8

9

cards?
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5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

A	 Right,

0	 So you used a cord and you signed in, right?

A	 Yeah,

Now yesterday , YOU said you Nero really

upset; you had seen this; you were Wald of Mike; YOU were

kind of on the run.

So you pick up a couple guys

and YOU PO to the gold Coast?

A	 Teresa would not leave the bar unless I

brought the guy with us.

Do you know if the hotel char ges for special

in-room movies?

A	 I don't know

0	 Pay Per View?

A	 I suppose they did.

0	 Do you know now monY of those YOU charged to

the room?

A	 No 	 I wasn't in the room the whole time.

You were coming and going?

A	 Well, I left to go back to T.C,'s at some

point.

Other than that?

A	 Other than that, I was there.

You nod room service bring up food, right?

RENE 5ILVA0010, CCR 122 391-0379
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A	 Yes.

Well, like to show you State's 103 and

11

12

13

11[-

15

16:

18,

19.

20.

22

23

ask if YOU see charges far in-room movie and special Pay Per

View channels?

A	 Yes,

4	 How many?

A	 There is nine.

Is there also a lot of phone calls made?

A	 Yes.

And room service?

Yes.

And on 102, YeStOrd0Y1 YOU indicated that

was your handwriting , YOU were familiar with it,

A	 Yes.

O	 And that you got that address because it Was

the address on the credit care.

A	 Yes. That's where I believe I saw it.

4	 Have You ever seen a credit card that has an

,address on it?

A	 I haven't seen that many credit cards. I'm

not sure.

O	 So is ttiat a yes or a no, for the few You

have seen?

A	 I'm not sure.

RENEE SILVA6610, CCR 122	 7
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1 So at this time, you've got the Credit cards

2 you know tt works?

5 YOS.

4 You've got the Nissan; YOU know it works.

5 Had you painted the car yet?

6 A	 Um,	 I believe so.

7 This is on the 19th, before You p icked UP

8 Teresa, You hod gone over and alread y painted the Car?

9. A	 No, not before I picked her UP,

A	 After I Picked up Teresa,

So Teresa was with you

A	 Yes.

And YOU took her with you over to Your

Iriend's, right?

A	 Yes,

E SILYA6670, CCR 122 391-0379

19

20

21

22
: 23

24.

It hadn't the car yet?no, YOU painted10 4	 So

11

12
A	 Right,

When did YOU paint the car?

13 After Imes stuck driving it around all

14 night.

• 15 O	 So on the 20th?

16 A	 No, the 19th.

, 17. On the 3;9th1	 in the evening , YOU stopped and

.18 Painted the car. .
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1. Jason and Nick, was it?

A	 Rick,

Rick,

Do they deal in stolen cars?

 5 No, not that Iknom of 	 They work on cars a

6 lot.

7 Well -- they think -- tell me what happened.

You go up to their house;

YOu've at a cor; there	 dama ge to the car, right?

A	 Right.

And YOU . tell them you wonted to Paint the

car?

I didn't tell them an ything . I just told

.them I needed some primer,

0	 What, a sp ray can, or did they have a

Professional s pray gun?

No. a Oros/ can.

And where did you paint this car?

Out in ibe street.

And where were Jason and Nick and Teresa?

In the Ouse,

4	 They jui.t gave you a can of spray point and

d go have a boll.

A	 . Yeah, They didn't ask me.

12

15

14

. 15

16

17

18,

20

21

27

' 23'

24
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1	 0	 None of them CaMe out to see what you were

2	 aintinC?

5	 A	 NO

6
7

a paint my car --

A	 I sold	 needed to paint the car,	 1 Just

10 asked them for a con of primer,

11 And you lid this out on the street,

12 A	 yes,

13 Q	 Pointin	 the tender of a car with no damage

14 on it?

15 A	 Yes.

16 You weren't worried about anybody calling

17: the poll*?

/8 A	 No,

19: 0	 1 believe YOU indicated that -- now this is

20. all on the 19th,	 in the =evening , right, before you 20 out

21 ,driving around and partying and picking up the guys?

22: A	 Yeah.

25' So when you went to the Gold Coast, the

24: fender was painted,

RENEE SILVA0010, CCR 122 391-0379

0	 These are two g uy s that bosicall y make their

living wOking on oars.

A-	 Yeah.

a	 And you'show u p and SOY, gee, I need to
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1	 Y031 I 4011.0V0 30.

• 2	 Did you valet park it?

• 3	 A	 Yeah.

	

4.	Q	 Was theAmint dry yet?

	

5	 A	 yeah, it dries almost immediately.

• 6 . 	 So then :sometime on the 20th, YOU took

	

7	 Teresa home, ri ght? First, you went and got her some

-clothes?

	

9	 A	 Yes,

	10	 0	 She couidn't go home in the clothes she had

	

U.	 on the night before?

	

12'	 He didn't want her back at the house at all

So you went to Tom Christos' and got the

. 14: clothes. •

	

15	 A	 Yes(

	

16E	 Q	 Took them to Lauri -- or to Teresa?

	

17	 14	 Yes.

And theni hat? What time of day is this?

A	 In the afternoon.

So you had the motel for mare than one day.

I hod it the 19th -- the ni ght of the 19th

Did you guys spend the next ni ght there?

No, we Went back to T.C,*s, I believe,

RENEE SILVAGGIO. CCR 122 591-0579
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	nn••n•n=1Allr.1.1.... nA,111r	

Rooms bought and paid for1 right?

A	 Yes.	 .

You didn't stay there.

A	 don'tAnuw, No.

0 -	 Do you know If Mike knew T.C.?

A	 Yes, he knew T.C.

So your object was to hide from Mike --

A	 Yes,

4	 -- so instead nf stay ing in a motel where

10 the room Was alread y paid for, you went to somebody's house

11 who he knew.

12 A	 To drop Teresa off,

13 O	 When Is the next time YOU saw Mike?

1• A	 I'm not sure.

15 O	 The 21st?

16 R.	 HAROONI	 Your Honor, for clarification,

17 here have been references to several Mikes,	 This is Mike

la. ippo,	 I presume,

MR. DUNLEAVY: Mike Rippo.

THE COU1(T1 Okay,

•BY MR, DUNLEAVY

Mike R Poo,

111	 When was the next time I sow him? Not for a

few days, ;if. I remember Tight,

REhEE SILVAG010, CCR 122 391-0379
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5

2

4

87

Where had you been these days?

A	 T had been at Deidre's and --

U	 And Nike wasn't there?

A	 No.

So the best way to hide from Nike is go bock

	

6	 to the house he's staying in.

	

7
	

A	 Well, he wasn't there,

	9
	

Did you 'know if he was going to come home?

	9
	

A	 He could have.

	10
	

Did you see him on the 22nd?

	11
	

A	 I don't remember.

	12
	

Q.Any day you remember seein g him after that?

	

13
	

A	 I remember Seein g him on the 28th1

	

14
	 The 28th, That would be Februar y 28th?

	

15
	

A	 Or the 29th; the 29th.

	

6
	 1992 -- at whot time?

	

17	 A	 In the afternoon. I called Deidre and asked

	

18
	 if he was there.

	

19
	 I saw him before that too.

	

20	 Okay, Where?

	

21	 A	 At Deichje's,

	

22
	

So the guy YOU are tr y ing to hide from, you

	

23	 keen going to the house he's going to.

	

24	 A	 Yeah,

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-0379
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1 0 Does that make sense?

2' A Yes.

3

his car?	 .

Did youlever think of ma ybe Just hiding in

5 A Hiding his car?

6 In his car?

7 A No.

0 But it Made sense to go to the house he was

10

12

13

14,

15

161

. 17

it

20

r	 .21

staying in to hide?

A	 Yes,

4	 Do you re miler talking to Doldre about

' going to the police again?

A	 Yes.	 !

0	 She gave you the same name wain?

A	 Yes.

Had you ,colled him yet?

A	 No.

This happened on the 18th. And on the 28th1

you ore still tr y ing to ihide from htm by stayin g at Deidre's

and you haven't called the police?

A	 'Cause He told me if I left --

Q	 That's a yes or a no.

A	 Ask the :question again.

Prom the 18th to the 28th, you ore afraid of

JA001589
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1 Michael; YOU are try ing to hide from him by staying at

2 Deldre's; and you haven't called the police yet?

5 A	 I did call the police in between,

4 When?	 The police should have a record.

A	 They should have a record.

6- It was the day that Rippo came

7 to the apartment and woflted in and was kicking the door.

8 This would be Deidre's apartment,

9 A	 Yes,

10 The room -- the apartment he was stay ing in?

11

13

A	 He wasn't stay ing there at that time.	 He

masn't coming home,

His things were still there.

14 A	 Some of his things, Yeah.

15 As a matter of fact, you hod been going

16 through his things, hadn't you?

17 A	 Ho.

18 No?

19 A	 No

20 You don't rememPer telling people YOU had

21 been goin	 through his things, looking at his paperwork?

22 A	 I did lea at some paperwork.

23 So it's p yes, you had gone through his

24 things?

RENEE SILVA66I0, CCR 122 391-0579
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I A	 Yes,

2 Okay,	 Did you tell Deidre wh y YOU didn't

3 want to go to the police?

4 A	 I didn't tell Deidre, no, 	 I told her I did

5 .want to go to the police.

6 Then there came a time -- was it on the 25th

7 when you and Mike met UP at Deldre's house?

8 A	 Yes.

9 At that time, you were calling Kyle Edwards

10 on the phone?

11 A Yes.

12 And Mike comes to the door?

13 A Yes.

14 And yoU iSOid he was kickin g the door, trying

15 to get in?

16

17

A Yes,

Didn't you eventually just open the door and

18 let him in?

19 A I was	 1

20 Yes or nu, did you o pen the door and let him

21

22

23

A I opened the door and he came in,

That's not so hard.

24 Did ky le Edwards tell you to

•••••••••••••••.0•1110.1.1.11.1.11117•FIRMIIVI O	
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1 hang UP and call 911?

2 A	 Yes,

3 0	 Did you?

4 A	 No.

5 Q	 You didn't want the police there, did you?

6 A	 1 didn't want him to know that I called the

7 police,

0	 Now, you said after this You went and got in

9 Your car and Mike got in the car with you.

A	 Ye3,

You had his paperwork in your car, didn't

you?

A	 Yes.

It was his property, Wasn't it?

A	 Yes,

You mere a thief and you were takin g his

property.

A	 I guess !so.

Do YOU think he had a right to be a little

et about that?

A	 I suppose,

You indicated at some time YOU ran out at

and you got out of your car and left,

A	 Yes.

.	 RENEE FLAGON, CCR 122 391-0379

10
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12

15
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15

16

17

18

19

20

21

22

23

24
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.2

And that Michael su pposedlY stole your

property after that,

5 A	 Yes.

4 0	 Did you see him take it?

6

A	 No,

You weren't there, were You?

7 A	 No.

$ a	 Left the car unlocked?

9 A	 Yes.

10 Did there come a time when you became aware

11 that Mike RiPPO was in touch with Mike Beaudoin?

12 A	 Yes,

13 Do you know what he was telling him?

14 A	 I didn't know at that time.

1.5 O	 Don't yOU remember giving statements that

16 YOU were told that he was talking about you committing

17 murders?

18 MR. HARMON:	 Objection; this is hearsay to

19 hearsay , Your Honor.

20 THE COURT:	 I can't hear YOU, Mr. Mormon.

21. MR. HARMON:	 He's now asking a question

22 which invites her to refer to what she was told outside of

23 the courtroom by someone else. 	 That's hearsay.

24 MR. DUNLEAVY:	 It goes to her state of mind,

RENEE SRAM°, CCR 122 391-0379
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1 Your Honor, as to what her connections are with these

2 people,

MR. HARMON:	 Your Honor, that isn't relevant

4 to these proceedings,

5 MR, DUKEAVY:	 Of course it is	 She 	 going

6 to Mike Beaudoin's.	 He was there the ni ght of the fight,

7 MR, HARMON:	 He can ask her what her state

8 of mind was.	 He may not invite hearsay evidence.

9 THE COURT:	 I'll sustain the objection.

10 BY MR. DONLEAVY.

11 NON yesterday yOu were shown this brown bog

12 A h all the thin gs in it,

• 14

A	 Yes,	 .

9	 Is that the first time you had seen it since

15 it was in YOUr car?

16 A	 No,

17 0	 When is the lost time you sow it in your

16 car?

19 A	 The last time I saw it in MY car?

20 The last time yOU saw it since then?

21 About alfeek ogo,

22 Ana who showed it to you then?

23, A	 Mr, Harmon,

24 0	 And where was this?

RENEE SI1VA66I0, CCR 122 591-0379
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In his office,

Sc YOU new what was in the ba g yesterday,

didn't yo0?

A	 Yes.

4	 Before you cut it o pen in front of the Jury,

You already knew what wds in there.

A	 Yes,

You hod already gone through it,

A	 Yes.

0	 So why did you seem sumised that things

were in there that didn't belon g to it?

MR. HARMON	 I object to the form of the

question, I didn't observe that she was surprised.

THE COURT: Sustained,

MR. HARMON: That's a subjective conclusion

on his part,

MR. DUNLEAVY	 I'll wait for the Jury , Your

,Honor,

T: Sustained.

SON Excuse me. Court's indulgence

i tar a mom

(Whereupon, a sotto voce at
this time.)

1

2

3

4

: 6

7

0
9.

0

3,4

15,

16.

17

18

19'

20

3

THE Coy

MR. WOL

nt.

RENEE STU/AGM, CCR 122 391-0379
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1

2

3

4

5

6

7

a

9

10

-11

12

• 15

14

15

16

17

18

19

20

21

22

25

24

0	 Now there came a time when you went to

Brenda Brimmett's house; Is that correct?

A	 Yes,

How well do You know Brenda Brummett?

A	 I met her in the course of dealin g with Mike

.Beaudoin ond those PeoPe.

She's a!drug dealer, right?

A	 As far as I know.

4	 Do you know she's been accused of a murder

of a drug rip off as weil?

A	 40, I didn't know that

a	 When you got there was Mike Beaudoin there',

A	 No.

0	 Who was 'there?

A	 Brenda, her uncle. I believe it was her

uncle.

Do you know who her uncle is?

No.

9	 Who else?

A	 There was another man there that / don't

-know who he was and --

9	 Was Gary Anderson there? Do you know him?

A	 Hun-uh, ' I don't know.

What else? An ybody else there?

RENEE STLYAGGIO, CCR 122 391-0379
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1 A	 can`t-remeMber.

2 Roughl y four people?

3 A	 Yeah.

4 And when did Mike Beaudoin get there?

5 A	 Late in . the morning , like two in the morning

6 or something like that. .

7 About two in the morning?
Before or after Mike Rim got

there?

A	 Before.

So he was there.

Did he have any friends with

him?
Yes.

How many?

A	 Four or five.

0	 Most of them males.

Yeah, all of them males.

So there were seven, ei ght moles there and

Brenda Brummett and yourself?

A	 And another Olri too.

Do you 6ow who she was?

A	 No.

0	 You said Mr. Rippo showed up out there,

SILVAWHOJ CCR 122 391-0379
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1 A Yes.

2 0 And got ,out of his car.

3

4

car?

A Yes,

What was he say ing when he got out of his

6

7

He was sa y ing that I had Killed the girls,

Did he say that he had proof?

9

Yes,

Did he indicate he had o brown bag with the

Paperwork in it??

A	 He had the brown bag In nis hand.

And he was tr y ing to talk to Rho?

Mike Beaudoin,

Because !why  do you know?

A	 Because he thou ght I was talking to Hike

Beaudoin,

Wasn't D,eldre -- or Denise Mike Beaudoin's

girlfriend?

A	 yes

And Mike Beaudoin was kind of the b gger

supplier Of this group Pf People,

A	 Yes.

And his girlfriend had access to the drugs

.easier than a lot of other people.

10

11

12

13

14

15

16

.17

16

19

20

21

22

21*
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A	 I guess.

Do you remember telling Mike Beaudoin that

3	 lie had been riP ped off by her?

4
	

That I told him, Mike Beaudoin, that?

Uh-huh.

A	 No, Mike Beaudoin told me that

MR. DUNLEAVY: Court's indul gence for just a

moment.

THE COURT: OknY,

BY MR, OUNLEAVY:

0	 Do ou remember g iving the second statement

to the police/

A	 Yes.

And you were talking about LoUri -- Lorin, 1

believe it was, on page:four -- the first line on page four.

THE COURT; What was the name?

MR. DUNLEAVY: Lauri. I'm sorry. I'm

terrible with names.

THE WITNESS: OkaY.

BY MR, BUNLAVY.

You indicated that you knew Lauri Jacobson.

I don't know what the question was before

this.

Well, here's the pa ge before if that will

RENEE SILVAGOIO, CCR 122 531-0379
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help you,

A	 Okay,

And you indicated what On the to of paCe

four?

A I said he said that she burned him on a drub

deal about six months before I met him. He didn't knoll that

until I found out about

And you 'ere the one that told Mike Beaudoin

that he had been burned on this dru g deal?

A	 No. I told Mike Rim,

0	 Read down, if you would, a coup le more

lines. YOU found out that Lauri Jacobson, Yeah, had burned

'Mike Beaudoin

A	 And I said he thought it was Denise. I was

talking about Michael Rippo,

9	 But you used -- or answered the question

Mike Beaudoin,

A	 No, The police sold that.

0	 And you said yeah?

No I never said yes.

The next paragraph down, when you met

Michael Beaudoin -- Who you met before you ever met Michael

•Rippoi is that correct?

Yes,

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

.19

20

21

22

23

24

RENEE SILYA66101 CCR 122 391-0379

JA001600



JA001601

And what did you soy when you met Michael

2 Beaudoin?

3- A	 Do You Wont me to read this?

9	 Please.

.5: When I met Mike Beaudoin or I told Michael

6 eaudoin that Denise had burned MY roommate,	 He said no, it

7. wasn't Denise,	 it was Lauri.

8. So--- and 1 didn't know who

9 Lauri KOS then yet.

10 Was this before or after Michael Beaudoin

11 started asking you to tr y and find Denise's car?

12 4 That was before,

13 So us for as you know he was under the

14 Impression that Denise had ri pped him off for drugs?

is A	 Michael , Rippe was,

16 0	 Michael Beaudoin wasn't?

17• 4	 No

0	 So why was he looking for her oar?

19 After he got arrested, he told me that she

20. had robbeci him,

21 0	 Michael Beaudoin?

22 A	 Yes,

23: And he wanted to find her?

24 A	 I told him I would find her

RENEE SILVAGGTO, CCR 122 591-0379
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2

3

4

5=

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

And YOU ;did, didn't you?

A	 No

rs she alive today?

A	 No.

Were YOU there when she died?

A	 Yes n

But YOU d dn't find her?

A	 I didn't find her that night, no

You didn't do an y thing for Michael Beaudoin?

A	 No.

Now you indicated when Michael showed u p --

is this the 29th?

A	 Which MIchael1 Michael Beaudoin or Michael

ippo?

Michael Rippo,

He showed up in the isuzu

truck, right?

Yes,

And he ot Out saying something to the

effect that you killed them --

A	 Yes,

-- talking to Michael Beaudoin,

A
	

Talking 0 me really , but say ing it for

their benefit.

RENEE SI1YGGIO1 CCR 122 391-0379
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1 0	 For their benefit.

2 And 0 fight ensued, right?

5 A	 Yes.

And you and Michael were going at it --
5
6

A	 Yes,
PRO. nobody is helping you 	 right?

7 A	 Right.

8 Did Mike soy anything about the fact he was

9 upset that you had stolen from him?

THE COURT: Mike who?

MR, DUNLEAYY: Rippo.

THE COURT: We're goin g to have to use last

names ever y day or we'll get it confused.

THE WITNESS: No he never said an ything at

hat

R, DUNLEAVY:

Didn't mention it?

A	 No

And you never gave a statement indicating

hat he did.

A	 I don't ');now. I know he did not -- he -- he

22 as say ing that I killed the women.

23 0	 Okay,	 Then the police showed up, right?

24 A	 Yes.

RENEE SILVA0610, CCR 122 591-0379
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1	 Q	 Did you talk to those police officers and

2	 tell them You needed hail)?

3	 4	 Yes,

4	 You dip

5	 A	 Yes.

0	 So you gave them o statement about this

murder?

A	 I gave them a statement as -- that I thought

he was involved, yes.

11) That you thought he was involved?

11 A Yes.

12 0 Didn't mention yourself, did you?

15' A Yes,	 I did.

14. 0 Oh, you did?

15: Yes,

16 At thattime?

A Yes, I told them.

-18 The police officers, at two o'clock In	 he

19: :morning?

20: A Yes,

' 6

7

8

91

0	 So there is a North Las Ve gas police report

22' about th1S?

23 A	 Nell, when they took me to the police

24 station, Z told them / had been driving that car that was in

RENEE SILVA&GI0I CCR 122 391-0579
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1	 the murders,

	2	 Now the police got there about three

	

3	 o'clock in the morning, is what you said yesterday?

	

4	 A	 eah.

	

5	 0	 And you said YOU gave the statement about

	

6	 **eight o ' clock in the morning?

	

7	 A	 Well, whenever they took me to the police

	

8	 station.

	

9	 Q	 Were YOU sober that day?

A	 Yes.

	

11:
	 0	 So you had no p roblem recognizin g what time

	

12'	 of day it was?

	

13
	

A	 No I'm not positive whot time of day it

	

,14
	 was. It was middle -- it was in the morning,

	

15
	

Do you -- was the sun up?

	

16
	 No it ios at -- it was dark. It was like

	

17	 early morning,

	

18
	

show You Pa ge one of Your statement of

	

-19	 rch 1st, 1992,

	

20
	 Right next to the date, is

	

21'
	

there a time the statement was given?

	

22
	

A	 0735 hours.

	

25
	

0	 0735 hours, right?

	

24	 A	 Yes.

RENEE SILVA6610, CCR 122 391-0379
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0	 Thot's 7:55 In the morning?

A	 I guess so. I don't know.

Still night, the sun hadn't come Up yet?

When the fi ght was happening , it was still

Well. YOU were asked about when YOU gave the

statement,

Now, otter YOU gave this

statement to the police, was the first statement YOU gave to

the police true?

A	 Not completely.

0	 Not completely.

A	 No.

Were you worried about bein g caught lying to

the police?

A	 I was mare worried about getting killed from

him,. Rippe.

Were YOU, worried about getting caught ling

to the police?

A	 No,

0	 'Cause you are a pretty good liar?

A	 No,

0	 Done it :a lot?

Have I lled a lot?

1.1,16610, CCR 122 391-0379
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1 Uh-huh,

2 A	 No,

No?

A	 No.

5 Would your cousin soy that she didn't want

6 any thing to do with YOU because YOU were a thief and a liar?

7 A	 She thought I was taking her clothes.

8 4	 Would other people that come in here and

9 know you SOY the some thing?

10 A	 That, what,	 1 was a thief and o liar?

11 Uh-huh.

12 A	 NO,

13 Wasn't that your reputation in the

14 community?

15 A	 No.

16 You eveijtuali Y went to Yerington?

17 A	 Yes.

18 Where is Yerin gton, for the benefit of the

19- :Jury?

20 A	 It's about 60 miles from Carson City,

21 In rural Nevada?

22 A	 Yes,

23 And did you call the police and say , hey, do

24 'You wont me?	 I'll come on down.

RENEE SILVA6610, CCR 122 591-0379
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1 A	 My mom talked to them.

Did they come and get you?

3 A	 Yes.	 .

4 Q	 They arrested you,	 r1 ht?

5 A	 Yes.	 •

6 Q	 They arrested you for these murders?

Yes.

8 U	 And that	 o	 bocK to the memorandum you

9 hove,	 right?

10 A	 Yeah.

11 You got arrested for the double murders, for

12 the robbery and for the credit cards, Just like Mr. Rio is

13 on trial for today?

14 A	 Yes.

15 0	 And you got 15 years?

16 H	 A	 Yes.

17 Q	 You've already been to the parole board

18 .once,	 haven't you?

19 A	 Y03.

•	 20 0	 As o matter of fact, yesterday , when YOU

21 were asked, you said you were a college student?

22 A	 I Said r'm acin g to college, yes.

23 Yesterday, you indicated that on the 18th

24	 You had had no slee p for days; is that correct?

RENEE SILVA6GIO, CCR 122 391-0379
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I	 A	 Yes,	 .

	

2	 2	 Is that a side effect of methamphetamine,

	

3	 that wires you, you can q sleep?

	

4	 A	 Yee.

	

5	 Q	 You indicated you had been sick?

A	 Yes.

	7	 0	 Do you remember usin g the term that your

	

8	 mind was pretty screwed up?

	

9	 A	 Yes.

	

10	 R	 But you hove a clear memor y of what

	

11	 ' happened?

	12	 A	 Yes.

	

13	 0	 Do you see any inconsistenc y in there at

	

14	 all?

	

15	 A	 No because you don't -- I don't see a

	

16	 murder happen every day.=

	

17	 0	 Do you know whether or not the studies show

	

18	 People who have been deprived of sleep more than a couple

	

19	 days hallucinate?

	

20	 A	 I'm sure they do,

	

21	 0	 You've experienced that?

	

22	 A	 Yes.	 .

	

23	 At the time YOU gave this statement, yoU

	

.24	 . nought YOU were going to get out on parole, didn't You, or

RENEE SILVA66I0, CCR 122 391-0379
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1	 probatiOn?

	

2	 A	 No.

	

5	 Q	 You asked for it when you went in for

	

4	 sentencing,	 did You not?

	

5	 A	 I didn't ask tor anything.

	

6	 Your attorney.

	

7	 A	 I don't Know -- I don't think he lid ask for

	

8'	 Probation.	 I don't remember.

	

9	 Q	 You were there.

	

10	 A	 Yes,

	

11 Q	 You wrote a letter to the Judge --

	

12	 A	 Yes.

	

13	 -- asking for it.

	

14	 A	 I lid not ask for probation.

	

15	 Q	 Weren't you trying to get out to get with

	

16	 MIke Beaudoin, who is the maiden drug supplier?

	

17	 A	 No,

	

18	 MR, DUNLEAVY: Court's indul gence for a

	

19	 moMent.

(Whereupon, a sotto voce at
this time.)

RENEE SILVAGBIO, CCR 122 391-0379
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Now when you were in prison what was your

classification when youlirst got there?

A	 I believe it was medium.

O	 Medium?

A	 Medium.

O	 Did you ask to be reclassified?

A	 At some point I did, Yes.

Did you ask the District Attorney 's Office

9 for helP in getting you reclassified?

10 A	 Yes.

11 O	 You wrote them a letter.

12 A	 Yes.

13, And they responded; is that correct?

14 A	 Yes,

15 You got	 COPY of the letter,	 right?

16 A	 Its in MY file.

17 And in that letter, the y said no problem;

18 she's coo perating with us; she can be reclassified?

A	 I was eligible to be reclassified.

20 In short, I know nothing which would cause

21 me to stand in the Ho y Of her reclassification, particularly

22 it she is otherwise classified?

23 A	 Yes.

24 Port of the letter?

RENEE SILVA66I0, CCR 122 391-0579
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3

4
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7

8

9

• 10

•11
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•
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16

17
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19

20
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22

24.

A	 Yes,

Do you know who wrote that letter?

A	 I beliel/e Mr. Seaton wrote it.

0	 Do you know?

A	 No, I don't.

Have YOU seen it? TheY moiled You a copy of

it did they not?

A	 They put it in my file.

You never saw it?

A	 I saw a COPY? but I don't remember who

signed it.

174	 Would it refresh your recollection if I

showed you a copy?

A	 Yes,

MR. MUM: Showing you proposed

Exhibit E.

(Whereupon, as requested by
counsel, Defendant's Exhibit E
was marked for
identification.)

BY MR, DUNLEAVY:

Does that appear to be a COPY of the letter

YOU received?

Yes,

And that was in response to your letter to

the District Attorney's Office asking for help?

RENEE STLVA0010, CCR 122 391-0379
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A	 Yes, because theY had a hold On me,

And who ,signed that letter?

A	 Dan Seaton,

Were you reclassified?

A	 No,

No?

A	 No.

0	 I'm sorry , What's the date on this letter

from Mr. Seaton?

A	 May 10th1 1994.

In fact, YOU received a write u p on MaY

11th, didn't you?

A	 I don't remember.

O	 Have You nod a lot of write ups?

A	 Not a whole lot.

But you don't remember if you received one?

4	 No, I don't,

Did you get reassigned?

A	 Reassigned as far as classifications?

4	 uh-huh.

A	 No They said that as long as the -- the --

d a hold on me, I cauldn't be given minimum custody.

But you jot reassigned?

A	 Reassigned? I don't unCerstand what you

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-037
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1 •moan.

2 Weren't you asking for reassignment?

5 A	 I was asking for minimum custody so that I

4 could go to cOMP.

5' Oh, Y V Iwonted to go to a camp?

6 A	 Yes.

7 You got a new Job assignMent, didn't you?

9

A	 I don't remember,

(Whereupon) as requested by

10
counsel, Defendant's Exhibit A
was marked far
identification.)

11 BY MR. DUNLEAVYt

12 I'll show you what hos been premarked as

13 Defense Proposed A.

14 Is this a list of your

15 assignments?

16 A	 Yes,

17 In January , you were assi gned to yora labor,

10 right?

19. A	 Yes.

20 And then on March letn, YOU were reassigned?

21 PR. HARMON:	 Which year 	 counsel?

22' MR. MUM:	 1994.	 I'm sorry.

23 THE WITNESS:	 I was unassigned.

BY MR, DUNLEAYYt

RENEE SILYA66I0, CCR 122 391-0379
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March 16th, doesn't it so y maintenance,

general?

A
	

I'm looking right here -- oh, over here?

Immediately next to March 16th, 1994.

A	 I believe the -- I believe the date for the

assignment is followin g the assignment.

Then there would be a whole list of dates

down here that mean nothing?

A	 No, These Oates, to the right,

(indicating ), is the date of the assi gnment in the column.

What's the date on the left?

A	 The data for these custadv levels.

so your custod y level was changed as well?

A	 On -- whenever I went down here to the jail,

my custod y changed.

There is nothin g in March of 1994 about

.that, is there?

A	 March of '94 -- March of '94, I came down to

the Jail,

And where is that on the record?

4	 Right here, (indiCating ), I believe. It

said my custody was 40, March 16th1 1994.

Doesn't that sa y 5-2 of '95?

A	 That's when I was in Nevada jail,

1

2

5

4

5

6

7
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9
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22

23

-24
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So you ore not familiar with interpreting

2 this record?

3 A	 No,	 I'm-not,
4 4	 Okay.	 We'll get someone who is,
5 Now 	 your understandin g of this

6 , memorandum you si gned iv that the District Attorney decides

7 whether or not you told the truth?

9
A	 I QOM 40,

Doesn't it SOY,	 if, in the reasonable
10 Opinion of the Clark County District Attorne y or his deputY

11 assigned to this case, any part of this agreement is
12 breached?'
13 So the y are the ones that make

14 that call?
15 A	 Yes.
16 Do you think they mould stand up and say
17. the y think you are l y ing in the middle of the trial?
18: MR. HARMON; 	 Objection, Your Honor. 	 This

.19 'Tolls for supposition; it's also argumentative.
120 THE COURT; 	 Objection sustained,
21 BY MR. DUjEAVY1

.22 0	 Was that discussed as part of your entering

)J1to this 'agreement, when they would make that call?

No.

H25
24:
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MR. DUN4EAVY: Court's indul gence for a

moment.

THE COURT: Okay,

(Whereupon, 0 sotto voce at
this time,)

BY MR. DUNLEAVY:

Going back to the purchase of the cologne,

what store was that purdhased at?

A	 I believe it was J.C. Penney's,

And youused Denn y Mason's credit card?

A	 Yes,

0	 You didn't use Denise Lizzi's?

A	 No,

Are you lasolutel y positive of that?

A	 I Know signed Denn y Mason on ever y thing --

thats t 0 OnlY cord I ever signed for, That's the only

card I sow,

How many cords did you have?

That's it.

Just one card?

A	 No.

So there is no way YEW Mad have used

'Denise Lizzi's card?

A	 Not --

1

2

5

4

.5
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2

3
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5

6

7

8
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18
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20

; •	 21

22

23

24
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MR. DUNLEAVY: Na further questions, Your

ono

THE COURT: Redirect,

MR. HARMON: Thank you, Your Honor.

THE COURT: Why don't we take about five

minutes before we begin.

MR. HARMON: Ver y well.

THE COURT: Remember: Do not converse among

ourselves or with anyone else on any subJect connected with

the trial;

Read, watch, listen to any

. report of Or commentary on the trial;

Or form any op inion on this

trial until the matter is finollY submitted to you.

(whereupon, a recess was had in
the proceedin gs, at the
conclusion of which the
following was MAO

THE COURT: Counsel sti pulate to the

s n e of the Jury?

MR. SEATON: Yes, Judge.

MR, DUNLEAVY; Yes,

THE COURT: You may beg in redirect.

MR. HARMON: Thank you, Your Honor.

RENEE SILVA6610, CCR 122 391-0379
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1	 ivnTRFtT FxREINA1108

2	 BY MR, HARMON:

5	 4	 Miss Hunt, are you an ex perienced witness?

4	 A	 No, sir,

5U	 Its aliteadY been established that you

6	 testified before the 6rand Jury in connection with this

7	 - case,
8	

A	 Yes,

4	 Was that in June of 1992?

A	 Yes,

0	 Except for that a ppearance as a witness,

have you ever testified in court, other than your testimony

itesterday and today in this courtroom?

9

10

11

12

13

A	 No.

Have you been g iven any special training in

16	 how to react as a witneSs?

'17

16

, 19,	 :witness stand?

20	 A	 No

1	 21	 Q	 Have yoU encountered any difficultY in

remembering bock almost four years?

Yes,	 !

4	 Do yoU understand the seriousness of this

14:

A	 No.

Is it a p leasant experience to sit on the

RENEE =MONO, CCR 122 391-0579
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:matter?

A	 Yes, I do.

4	 Do you understand the im plications far the

!Defendant, Mr. ROO --

A	 YeS,

-- Who 1$ on trial?

You've told us that for a short

Period of lime, in fact, I think YOU said for a minute -- it

must have been longer than a minute -- he was your

boyfriend?

A	 Yes.

But for a short period of time?

A	 Yes.

in 1992 Michael Ri ppo was your boyfriend.

A	 Yes.

But YOU broke up with him; is that correct?

Well, I stopped havin g sexual relations with

Was that prior to TuesdaY, Februar y the

18th, 1992?

A	 Yes,

You've indicated that YOU weren't thinking

clear on that date,

A	 Yes,

RENEE SILVA88I0, CCR 122 391-0379

2

3

4

5
6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17.

18

19.

20

.21

22

23

24.

JA001620



1 0	 What was your state of mind?

2 •	 A	 I was sick.	 I had been UP all night

5 throwing up.	 I was -- I Just felt terrible.

4 After that day , You've indicated that YOU

5 wanted to try to stay away from Mr. Rippo?

6 A	 Yes.

7 O	 Why is that?

9

A	 'Cause I was scored of him,

Now, Mr, Dunleav y asked if it makes sense

lb that you would go to Deidre D'Amore's place it YOU were

11 try ing to stay away fron Mr, Rippo,

12 Da you remember those

15 questions?

14 A	 Yes.

15 And you said, wells	 it does make sense,

16 A	 Yes,

17 Why did that make sense?

18 A	 Because he told me if T told an yone or if I

19 attempted 1 t0 do anything that he would Kill me and he would

20 kill Deidite and he would Kill her dau ghter; and I believe

21 'him -- I believed him.

22 0	 You've indicated that YOU had some

23 •difficulty rememberin g specific thing s bock almost four

,Years.

RENEE SILYA6610, CCR 122 391-0379
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RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-0379

•

A	 Yes.

Had yot ever, Prier to February the 18th,

1992, been Present at he time of and partici pated in any

murder of human bein

A	 No.

MR. DU LEAVY: Your Honor, I remind the

witness that her deal aesn't cover other violent acts.

MR, HA MON: Your Honor, he made everyone

well aware of the deal. I -- I don't KIM What that IS

1

2

3

4

6

7

9

10 Is that some kind of objection

11 or is he try ing to hei	 her out nom?

12 THE CO RI:	 I don't know what that is.

13 What is that?

14 MR, DULEAVV:	 We 11	 Your Honor --

15 MR. HA MON:	 Well	 I'm Just curious to know

16 what the pur pose was of the interruption.

17 MR. DUNLEAVY:	 That the onl y way she can

18 answer that question is either no or put herself at harm.

19 The State has tremendous coercive Power to get the answer

20 they want,

21 MR, NARM0N:	 No,	 I'm just asking a direct

22 question and she wasn't --

23 THE COURT:	 -A11 ri ght,	 You ma y ask the

24 question,

a....0.4111101110.1.114.11...W	
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1 R. HARMON:	 She wasn't indicating any

2 reluctance in answering.

3 BY MR.	 HARMON:

4 Had you ever, prior to February the 18th,

5 1992, been a witness of or participated in any type of

6 killing of People?

7 A	 No,	 sir;

8 O	 Did what YOU see Mike Ri ppo do that day have

9 on impression on you?

10 A	 Yes,

11 O	 Even thou gh YOU may have been sick and not

12 thinking straight, did you remember what you saw him do?

13 A	 Yes,

14 Are you p roud 	 Mi$3 Hunt, of having been

15 s nt at Lauri Jacobsen's apartment that day?

16 A	 No

17 Are you proud of the fact that You hit her

18 over the head with a bottle of Deer?

19 A	 No.

20 Did you?

21 A	 Yes,	 I did,

22 Why did 'you?

23 A	 Because the -- he asked me to.

24 Did you n ever partici pate, that day at Lauri

JA001623
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Jacobsors apartment, in ty ing her or Denise Liza up?

A	 No.

Did Youi put any gags in their mouths?

A	 No.

5. Did you	 et involved in pOtting Your hands

around the necks of either of those Young women?

7 A	 No,	 sir,

8 Did you put any type of cord or belt or

9: fabric around their necks?

10. A	 No

11 Who did :that?

12 A	 R1Chae1 Mom

15 4	 As Mr, punleovy further explained, at some

14 : point after your orrest	 you entered into an agreement with

15. : low enforcement,

A	 Yes

17 0	 Have you done your best to fulfill your port

18 of the agreement?

A	 Yes, sir.

Was the Agreement prodicoted upon your being

Aruthful whenever you testified?

A	 Yes,

Hove you= tried to be truthful?

Yes, sir!,

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 591-0379
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You were asked if y ou had ever met with

rePresentitives of the District Attorne y 's Office in

•connectioti with this case,

A	 Yes.

AsIr al you indicated you had.

A	 Yes.

Youemdbtfive times?

A	 Yes.

Has an ydne ever tried to put wards in your

mouth?

A	 No.

Has anyone ever Suggested to you what

version you should present in court when YOU were on the

witness stand?

A	 Just the truth,

0	 Do you understand the importance of the

truth in this case?

A	 Yes,

0	 Counsel has asked you how you were

classified when you were sentenced to 15 years in the state

.prison

A	 Yes,

O	 -- in the Nevada State Prison system.

1 think you indicated you
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believed it was medium Security.

2 A	 Yes.

3 0	 You ut parently at one time, perhaps You

4 still have, a desire tobe classified as a minimum security

5 inmate,

6 A	 When Fm elig ible, yes.

7 When will you be eligible?

9.

A	 Eighteen months from my board date,

4	 You mentioned, as I recall, that YOU'VE'

10 'appeared once before the parole board.

11 A	 Yes.	 •

12 What mos the result of that hearing?

13 A	 A three-1ear denial,

14 Are you expecting any special benefits from

15 low enforcement, whether its the police deportment, the

16 office of the District Attorney , or the courts, as a result

17 of how you testify in tbis case, beyond what you agreed to

18	 in your memorandum	 whiCil is Exhibit 104?

19'	 A	 No.	 expect to expire this time

20.	 0	 You mentioned, on cross-examination. 	 that

21	 one of the reasons you Wonted to be a minimum security

22	 Inmate is because you wanted to be placed in 0 camp, You

23	 wonted to MO to camp.

.24	 A	 Yes.

.	 RENEE SILVA66I0, CCR).22 391-0379

JA001626



•

• 10

11

12.

13

16:

•1•

• 18

22,

121

1 What ore you referring to?

A	 Thew have fire -- it's a fire camp and they

train you on an NDF crew and you Tight fires.

4 Q	 You've told us that y ou are going to college

5 now,

6 Yes.

7 0	 What do you mean?

8 A	 I mean I'm enrolled in colle ge.	 I om taking

9 a computer course,

0	 Are college courses made available to

certain inmates in the Nevada State Prison system?

A	 To all inmates,

9	 To all inmates?

A	 Yes,

0	 So that isnt anYthing that distinguishes

you from anyone else in the prison population?

No,

You h ven t been g iven some s pecial benefit

of college training --

consent

A No,

beemise you are a State's witness?

No.

Counsel bas asked you if YOU signed a

to receive certain medication while you were an

.

RENEE SIMON, CCR 122 391-0379
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I	 Inmate --

	

2	 A	 Yes.

	

3	 Q	 Psychotropic medication?

•4	 A	 Yes.

	

5	 a	 What is that?

	6	 iit	 Well. I asked him -- I was having

	

7	 nightmares --

MR, DUNUAYY: Your Honor, I'm goin g to

object. There is no foundation that she knows from the

	

10	 answer she gave.

	

11
	

THE COURT: Overruled.

	

12
	

MR, HARMON: Thank YOU.

	

13
	

THE WITNESS: I asked him -- I told him I

	

14	 couldn't slee p . I was having nightmares,

• 1$1	 BY MR. HARMON:

	

16
	

You told. who you couldn't sleep?

	

17
	

The psychiatrist. And he prescribed Desyrel

	

16
	

and I took it for one week and it wasn't helping me sleep,

	

19.	 •	 So I asked them, the nurses

	

20	 :there, whqt Oes yr:pl wos, , and they told me what it did, and I

• 21
	

refused it after that. I took it for one week.

	

'• 22
	

You aren't a pharmacist either, are you?

	

.23.	 •	 A	 No,

	

24
	

O	 Don't home an y medical training.

RENEE SILVA tO., CCR 122 391-0379
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NO.

2 4	 You said YOU were having difficultY

3 sleeping,

4 A	 Yes,

5 Q	 Were you finding life at the Nevada State

6 Prison pleasant?

7 A	 No.

Why were you having difficult y sleeping?

9 I Has having nightmares.

10 0	 Nightmares about what?

11 A	 About this -- this murder.

12 a	 Is the fact that you were there when it

13 happened something which is on your conscience?

14 A	 Every day,

15 0	 So I take it that's wh y you are tellin g us

16 you asked for medication,

17 A	 Yes.

18 a	 You wanted to be able to sleeP at night?

19 A	 Yes,

20
Ct.	

Is it your testimon y that the Medication

21 that you deceived didn'twork?

22 A	 Yes,	 it didn't work.

23 Q	 You've been asked, again on

24 cross-examination, about a conversation you had with Mr.

•

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-0379

JA001629



:Rippo, which, as I recall, you said on direct occurred in

late Januerv, 1992.

A	 Yes,

oine conversation about someone

havin g bUrned-•him in connection with drugs.

A	 Yes.

0	 Who did :Mr, Ri pPo tell you had burned him?

4	 He sold Denise Lizzi hod burned him,

Did he tell you why he concluded it was

.Denise?

A	 Because that's who he went to; that's wno he

got the dilu gs from indirectly.

roc at 1.,some point, did YOU have a further

conversation With Mr, Rippo and Mention something about

,Lauri?

Yes.

Why?

Why?

Yes,

Mr. Beaudoin hod told me --

!R, DUNLiAVY: ObJection; hearsay,

THE COURT: Sustained.

BY MR. HARMON:

RENEE SILVAGBIO, CCR 122 391-0379
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1

2

12

0
Beaudoin?

Did you have a conversation with Mike

3 A Yes.

4. 0 Did you mention certain things to Mike

5 Beaudoin?

6 A Yes.

7 Without referring to what he said, What did

You tell him?

9 A I told him that Mr, Rippo wanted to get in

touch with him, to deal directl y with him, and I Won asking

him if it was okay,

As a result of the conversation YOU had with

Mr, Beaudoin, what did you tell Mike Rippo?
A	 I told Mike Ri ppo that it wasn't --

MR, MUM; Objection; he's Just trying

to get the hearsa y in,
MR, HARMON; Your Honor, I'm entitled, on

the issue of state of mind and motive, regardless of whether

the source is hearsay , to have this witness explain what she

told Mr. OPPO --

MR. DUMMY: Your Honor, all he's trying

to do --
MR. HARM0N: -- because that goes to motive,

Jud ge, regardless whether it's hearsay.

10
11

•12
•13
14
15

16
17

.19
19,
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i22
'23'
24
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It may not be true, If he

believes it's true, refers to a crucial aspect of the case,

'what was inside the head of Michael Rippo.

MR, DUKEAVY: Your Honor, she couldn't

possibly  testif y to that,

And what he's asking her to do

3 soy tell us what Mike Beaudoin told you by saying tell us

what  you told Mike Rippo.

MR. HARMON: T i m not asking her if she knows

what was inside of his head. I'm askin g her to relate what

she told him, and then we infer what MY have been in his

head.

MR. DUNLEAVY: Your Honor, he Just set the

stage, and all he's doing it askin g her to tell us what Mike

Beaudoin told you and you told Mike Rippo. That's hearsay,

THE COURT: I'm going to sustain the

objection,

BY MR, HARMON:

You did have a further conversation with Mr,

•Rt000?

A	 Yes.

At some point, either during the first

conversatIon, when he indicated that Denise had burned him

on some drugs, or later, when YOU had the second

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-0379
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1	 conversation, did Mr. Rippo have any reaction about what he

	

2	 intended to 40 as a result of this?

He said;he wanted to beat her ass.

	

4	 He said he wonted to beat whose oss?

	

5	 A	 Denise'i and Lauri's.

	

,E	
You've been asked to look at the diagraM,

	

7	 which is now in evidenOi Os Exhibit Number 3, and I think

	

8	 You have Marked with yoUr initials where it was that YOU sat

	9	 .down when you and Mr, Ri ppe, came into the apartment.

	

10	 A	 Yes.

	

11	 Do you see the dimensions or the apartment,

	

,12	 as they are listed on the diagram?

	

15	 ,	 It looks like, according to

	

14	 that, It's almost square.

	

15 	 A	 Yes.

	

16	 Approximately 17 feet by 18 feet.

	

17	 A	 Yes,

	

18	 0	 As you remember back to the apartment does

19: that seemisubstaptiall y ;accurate?

	

20	 A	 Yes,

	

-21	 Where it the window in the apartment, if you

	

:22	 remember, that you said :rInitially was open and also the

	.25	 .curtains were o pen at first as well?

A	 It's over the -- the table and the chair and

RENEE SILVA0010, CCR 127 391-0579
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in the front hare. (Indicating)

MR, HARMON; With the Court's Permission,

Will You StOP., once more --

TIE COURT: Ste p down and point.

MR. HARMON: -- to the easel.

THE WITNESS; Ri ght here, (indicating ), in

this area

BY MR. HARMON;

Moy we -- oh, here it is

Would you just draw a solid

line at that location and perha ps you can write down below

the line whot yoU are drawing , in red, window.

A	 (Complies.)

Now, Miss Hunt, where is Lauri Jacobson when

she had her back to you and you hit her with the bottle of

beer?

A	 Right here --

Q	 Would yoU put an L for Lauri at that

location

A	 (Complies.)

Now, are you still essentially in the same

location as you have alread y initialed?

A	 Yes.

fl	 Are you still seated or do you stand when



ou hit her?

A	 1 stood,

But, Yo0 are standin g in about the same

•area?

A	 Yes,

You've mentioned at various times, YoU

either walked to or crawled to a certain Point where YOU

could see inside the closet,

A	 Yes,

Will you indicate, with on H for Hunt, the

approximate location where you were at when you could see

inside the closet,

A	 (Complies.)

Thank you,

Now, down in the lower

left-hand !corner af the board, State's Number 3, will YOU

OUt your initials aoin,, please?

A	 Down here? (Indicating)

4	 Yea,

A	 (Complitis)

MR, RARMON: You MOY resume the witness

choir.

Thank YOU.

May we hove the Courts

4
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indulgence, Your Honor?

THE COURT: Yes.

(Whereupon, as requested by
counsel, Plaintiff's Exhibit
101 was marked for
identification.)

(Whereupon, a sotto voce at
this time,)

MR. HARMON: May I approach the witness,

Your Honor?

THE COURT: You may

BY MR, HARMON:

Miss Hunt, I'm showing YOU what the clerk

has marked as p roposed Exhibit 101. It consists of two

pages.

Do you recognize what it is?

A	 Yes.

What 13 p roposed Exhibit 101?

A	 It's the diag ram I drew of the apartment

in -- in '12.

Q	 1$ this when you were g iving your second

statement on Nay the 19th, 1992?

A	 Yes.

WG$ this in the presence of your attorney,

Bill Smith --
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1 A	 Yes.

2 -- two re presentatives of the office of the

5 District Attorney --

4 A	 Yes,

5 a	 -- and a homicide detective?

6 A	 Yes.

7 Did anyone suggest to You now you were to

a prepare the diagram you 'drew?

9 A	 No

10 Did anyone suggest where certain areas of

11 the apartment might be located or

12 A	 No4

13 -- any or the things that you indicated in

14 the diagram?

15 A	 No.

16 Did you do that on your own?

17 A	 Yes.

18 0	 What did you base the thin gs you drew upon?

19 A	 My memory,

*20 4	 You described where various pieces of

21 furniture were at,

22 A	 Yes.

23 q	 Did you also indicate the location of the

24 bodies?

RENEE MN	 0, CCR 122 391-0579
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A	 Yes.

Does thot appear On page two?

3 A	 Yes.

4 HoVe you indicated, on the diagram, whether

5 the bodies were l ying together even or uneven?

6 A	 They were even,

7 When YOU last saw them?

A	 Yes.

9 0	 Is this diagram, which YOU drew on May the

	

10	 19th1 1992, true and acaUrate to the best of your memory?

	

11	 1	 A	 Yes.

	

. 12	 MR. HARMON; Your Honor, the State offers

	

13	 proposed Exhibit 101,

	14	 MR, DUNLEAVY: No objection, Your Honor.

	

15	 TRE COURT; 101 will be admitted,

(Whereupon, Plaintiff's Exhibit
101 was admitted into
evidence.)

MR, RAP	 . Thank YOU,

Y MR, HA

On crossrexamination Mr, Dunleavy asked you

If you hit Lauri Jacobson in the face with the bottle.

Did you?

No, sir,

Where did you hit her?
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On the bock of the head. (Indicating)

Did you ever hit her in any manner which

would have caused iniury to her neck --

A	 No.

-- in front?

A	 No,

Did you ever use any steak knife or sharp

cutting instrument on the neck of either Denise Lizzi. or

Lauri Jacobson?

A	 No.

MR. HARMON: Regarding the brawn bag which

has been marked, Miss Clerk, I've forgotten the number of

t, the brown carrying hoe.

MR. WOLFSON: 92—A,

THE CLERK: 92 —A.

MR, HARMON: Thank you.

BY MR. HARMON!

Regarding Proposed Exhibit 92—A and its

ontents, when you abandoned your vehicle February the 29thi

992, was there an ything inside the bog that was not yours?

No.

If the property of other persons got into

the bag after You left the car, do you know how the property

ot there?

=
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I	 R. 0 Nt7EAVY; Objection, Your Honor; that

	

2	 would call for Pure speoulation.

	

3	 MR. HARMON; Well, then, she can 30Y no if

	4'	 she doesn't know.

	

.5	 THE WITNESS 1 Ho, I don't know,

	

6	 THE COI*: Overruled.

	

7	 BY MR, HARMON;

	

8	 0	 You were originall y charged with murder; is

that correct?

	

10	 A	 Yes,

	

11	 4	 In connection With the charges were you

	

12	 Sgjfl 
conies of various police reports and witness

	

13	 statements?

	

14	 A	 Yes.

	

15	 0	 Was that part of your discovery as a

	

16	 defendant charged with certain crimes?

	

17	 Yes.

	

18	 Q	 Did you consider then YOU were getting some

	

29	 type of special treatment?

	

20	 A	 No.

	

21	 q	 Did you have an interest in reading over

22this discOver y thot you hod been provided?

	

23	 A	 Yes.

	

24	 0	 Sp in your statements, if you refer to

RENEE SI YAGGIO, CCR 122 3
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1	 having read certain reports, ore you talking about reports

2	 you read in connection Hith discover y provided on your case?

A	 Yes.

Did the homicide detectives g ive you reports

to read over, to.assistyou in giving your statements to

them?

A	 Just the discovery , my discovery,

I think YOU mentioned some Jailer provided

that to you.

A	 Yeah, they brought it to my roomi

You mentioned in connection with the

statement$ you gave to the Police, which I recall was the

second stOtement, May the 2.9th6 1992, that you had seen

Lauri shoot up,

0,1 	 Yes,

But you also alluded to some re port you had

read.

A	 Yes,	 .

What were you talking about?

A	 In the rp port, it said that they did a

tax-	 a-toxicology screen or something , and that there was

AO drugs found. And I asked about that because I saw -- I

sow her. So I asked how that could be, that it wasn't on

there,

4
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1 You indicated earlier you were questioning

the report.

7

8

9

10

11
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A	 Yes.

A report YOU hod read.

Yes,

Why were YOU questioning the report?

A	 BeCaute lt wasn't consistent with whOt

What exactl y did YOU see?

A	 I saw her inject the dru gs into her left

mrist.

You saw her inject somethin g , T would take

it,
A	 Yes.

Do you now eXclotl y what it was she was

inJecting, into her arm?

A	 I was told it was morphine.

Told bY whom?

A	 Mr, Rippo.

You weren't a chemist,

A	 Mo.

I mould assume when he told you that you

didn't do some type of p resumptive test for a Particular

drug in Lauri Jacobson's apartment?
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7

No,

Did you see where this su pposed drug was

obtained from which Lauri Jacobson injected into her wrist?

From Rippo,

0	 From an particular container?

A	 A brown:vial.

0	 Do you actuallY, of Your own personal

knowledgei know what It was you sow Lour). Jacobson inject

that day?

A	 No.

O	 Do you know that she put a needle into her

arm?

Yes,

Do you know she injected something?

A
	 Yes.

LikeW1se, do you re ember for sure if Mr.

Rippo used a steak knife to cut the cords off of certain

°Plainness

A	 Yes.

Of your awn inde pendent memor y , do you

bar th(uctIY-whot kinds of appliances they were?

No,

But you iremember him cutting cords.

A.	 Yes.
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a How long hove YOU had the

3

1 Did you ask him at that time whY he was

2 cutting cords off of electrical appliances?

3 A	 No,

4 pidyu wonder what he was doing?

.5 A	 Yes.

Counsel-hos asked YOU about a tattoo that

7 YOU have.

9 attoc)?

10 A	 About five years, five and a holt years.

11 Did you havethe tattoo on Februar y the

12 18th, 1992?

.13 A	 Yes,

14 You had it then substantiall y before you

15 went to the Nevada State Prison?

16 4	 Yes,

17 4	 Why did you have yourself tattooed in that

18 'way?

11. A	 I got driunk at a part y and passed out and --

, 20 and eomebqdy thoquht they were doing me a favor,

21, When you care into the witness stand in this

courtroofll, did YOU care whether people saw or did not see

your tattoo?

No,
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a	 ts it something that matters to you?

A	 Its there, I -- I live with it,
You mentioned that, at some point, you went

4 into the property of Mr,i Rio and you took his stun gun and

5

7

put it in your nurse,

A	 Yes,

Using Tuesday , February the 18th, as a frame

8 of reference, do you Icntiw Mow long the stun gun had been in

9. your purse?

A	 Since, like, the da y before,

And Wh y Woe it the day before that You had

.decided that you would take it from his access and put it in

your purse?
A	 Because :he left it /ey ing out and I saw the

opportunitY to hide it and I took it,

9	 Were YOU tired of bein g stunned bY --

A	 Yes, sir.

4	 by the instrument?

A	 Yes,

4	 tad you have an y idea, when YOU saw it lying

.down and YOU put it in ytour purse, that you would take it

;somewhere and use it on ether human beings?
A	 No,

Mr. Dunlieav y asked YOU if You'd ever said to

10
11.
12
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•

1 anyone that You Put a plastic bag over the head of one of

2 these victims and she died after you left,

3 Did you do any thing like that

4 on February the 18th, 1992?

5 A	 No,	 sir,

6 Except for hitting Lauri Jacobson over the

7 head, the back of the head, with a bottle of beer, do you

8 remember If you touched ieither she or Denise?

9 A	 No,	 I did not touch them.

10 Q	 Did you have an ything whatsoever to do with

11 the death of either Lauri or Denise, in terms of what you

12 physically did to them? •

13 A	 No,

14 Q	 Did You ever say to anyone, anywhere, under

15 any circuOstances, that you put a p lastic bag over someone's

16- head?

17 A	 No,

le Why Is it that before this happened, before

19 Tuesda y , February the 18th, you Were try ing to locate

20 Denise?

21 A	 Because Michael Beaudoin was arrested and I

22 :went to see him in the Jail --

23 Q	 Do YOU know why he was arrested?

24 A	 For drugs,
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Do YOU remember ap proximately when he was

arrested?

A	 It was o	 ime before -- I think it was

February 1st.

0	 1992?

A	 Yeah.

Was he tloused at the Clark Count y Detention

Center?

A	 Yes.

Do you remember how long he remained in

custody?

A	 Until after the murders.

0	 Are you sure of that?

A	 Yes.

At some >point otter he was arrested you want

to visit him in Jail,

A	 Yes,

Was he q friend of yours?

A	 Yeah, 1 guess you could call him a friend.

What do you mean YOU guess that YOU can call

.him a friend?

A	 I mean, he wasn't really a friend to me. He

was more like a -- an adquaintance.

Well, did you hove a conversation with him?
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1 Yes.

2 Was Denise mentioned during the

3 conversation?

4 A	 Yes.

So why is it that You are trying to find

6 her?

7 A	 Because I told him I was going to OW her

8 ass for robbing him.

9 What did Mr. Beaudoin tell you she had robbed

10 him of?

11 A	 Ris rent mone y , some -- a gold chain and

12 some drugs.

13 When you told Mike Beaudoin you were going

14 to beat her OSS, You are talKino with Denise Lizzi?

15 A	 Yes.

16 0	 Did You know who she was at that point?

17 A	 I knew Of her.	 I had met her that one time.

.18 0	 What one time was it YOU met her?

19 A	 I went to Mr. Beaudoin's a partment to pick

20 UP some mane y. ho owed me, and he wasn't there.	 And she

21 answered the door, and I sat there with her for a minute,

22 and then he come and gave me the money and I left.

23, Why did you tell Mike Beaudoin that YOU were

24 going to beat up on Denise?
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1 A	 liecause that's what he expressed that he

2 wanted --

3 4	 He wonted you to do thot?

4 A	 He wanted somebod y to do it

5 0	 Did he tell you he wonted someone to kill

6 her?

7 A No

Did you personally have any bad feelingS

9 towards Denise?

10 A	 No,

11 Did you :h 	 any reason to want to beat up

12 on her ass?

13 A	 Just for riPoing him off.

14 O	 Did you s ympathize with his side of the

15 story?

16 A	 Yes.	 He was ver y upset.

17 0	 So what did -- when YOU sot very upset, what

18 do you mean?	 Was he emotional?

19 A	 Yes.

20 How emotional?

21 A	 He wonted -- he was upset about being in

22 Jail and I felt sorry fur him.

23 So what were your Worts to tr y to locate

24 Denise so YOU could whip her?
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A	 I went and got Brenda Brummel	 Brummett,

and we went looking	 or her car to 'find out where she was.

Did YOU have o description of the car at

that time?

A	 Brenda did,	 Brenda knew what her car KOS.

Did Brenda heap you look?

A	 Yes.

Did you ever find the car?

A	 No,

Did you find Denise prior to the encounter

at Katie Arms Apartments Tuesday , February the lath?

A	 No.

Were YOU St111 looking for Denise Lizzi on

February the 18th, 19927

A	 No,

You still didn't Want to find her and whip

her ass?

A	 No,

Wh y no

A	 Because Mike Beaudoin had found out thot,

g uess,	 she didn't -- she wasn't behind it.

MR, DUNLEAVY:	 Objection, Your Honor; this

is going to be hearsay,

THE COURT: Sustained,
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BY MR, HARMON:

	

2	 U	 ut your answer is that You weren't still

	

3	 1ookIng for her?

	

4	 A	 No

	5	 0	 What is your attitude towards Mr. Ri ppo now

	

8	 as you sit in the courtroom? Do you harbor ill feelings

	

7	 towards him?

	

- 8	 A	 I don't-like him.

	

9	 Q	 Why don't you like him?

	

10	 A	 Because he's sick.

	

11	 U	 Did you actuall y see Mike MAP° commit

	

12	 murder?

	

13
	

A	 Yes, I did,

	

14
	 You've mentioned that the time that YOU

	15	 received the psychotro p ic medication, YOU were having

	

16
	

difficulty sleeping.

	

17
	 Is it still a problem, Miss

	

18	 Hunt?

A	 Yes.

0	 To the very best of your ability , has

everythin g that YOU hove told us been true?

A	 Yes.

MR, HARMON: Thank you.

•	 That's all, You r Honor.
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THE VAIR11 How long is your recross on

this?

MR. DUKLEAVY: Probabl y half hour.

THE COURT All ri ght, We'll take our lunch

recess.

Well return at 1145,

Remember; DO not discuss any

subject connected with this triol amongst yourselves or with

anyone else;

Or read, watch, listen to any

reports or commentaries on the trial;

Or form any opinion on any

subject connected with this trial until the matter is

finall y submitted to you for deliberation,

Have 0 good lunch.

tWhereupon, the proceedings
were recessed for lunch.)
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1
	

Ws Vegas, Nevada, Februar y 6, 1996, 1:55 P.M.

2

3

if

	

5	 THE COURT; Counsel sti pulate to the

	

6	 wesence of the jury?

	

7	 MR, SEATON; Yes, Judge.

	

8	 R. DONLEAVY; Yes, Your Honor.

	

9	 THE COURT: Okay. Recross—exomination,

	

10	 Mr. DunleavY.

11

	

12	 REpiam-FYAmtmATIoN 

	

13
	

BY MR, DUMMY;

	

14
	

a	 Mr. Harmon talked to YOU 0 lot about

	

15
	

raining as a witness and so forth and that you hoven't

	

16
	

received any formal training.

	

17
	

You testified -- or YOU gave a

	

18
	

statement to the Police on March 1st1 1992, right? And you

	

19
	

gave another statement to the police and testified before

	

20
	

The Grand Jury by June of 1992; is that right?

	

21
	

A	 Yes.

	

22
	

And you hod been provided with co pies of all

	

25
	

police reports by then?

	

.24
	

A	 Yes,
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Have you had a chance to review them? And

You even referred to them in your statements, right?

A	 Yes.

And since June of 19924 YOU still hove all

that paperwork, don't you?

A
	

No 	 I have sent it -- I sent it home since

then,

0	 After when?

A	 As soon as I got to prison,

You haven't looked at that paperwork?

A	 No, not since I got to prison.

Well, a little while ago, YOU said thot you

had had a chance to study it and if YOU remember, you were

rememberin g almost verbOtim what was in it?

A	 l read it when they gave it to me.

And that's the last time you sow it?

A	 Yes.

And you On remember verbatim what's in it?

A	 I've seen some of my statements Since I've

been back here,

0 Now, you were talking about how YOU needed

money to get OWOY from kike, and that the best way to hide

from Mike was to go to Dpidre's house where he NOS living,

that that made sense,
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I To you remember that?

2 A	 Yes.

3 Q	 And youididn't have on 	 money?

4 A	 No

5 0	 How did you get to the Nelson Street address

6 on the 29th?

A	 I drove Icily oar.

8 Q	 Didn't You go in a limo?

9 A	 At some ,point.

10 Q	 You were riding around with -- in o limo,

11 right?

12 A	 Yes.

15 You rented it for the evening?

14 A	 Yes,

15 4	 Are theytree?

16 A	 No.

17 You didn't hove enough mone y to get away

18 from Nike, but you could drive around town in 0 limo.

19	 A	 I didn't pay for it in cash.

20	 What did you use?

21	 Drugs,

22	 Drug s, okay,

23	 You also indicated that you

24	 'didn't PO forward because Nike supposedl y not only
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threatened you but threatened his friend Deidre and her

.daughter,

A

Q	 But then YOU did 00 forward and testify,

didn't yoki?

Eventually, yes,

7 And nothing happened, did it?

8 A	 He was alread y in custodY.

9 4e doesn't have friends?

3_0 A	 I don'tiknow,

13. NothinfOlapoonod, did it?

12 A	 No,

.13 The D.A,• tolKed to You obout the fact that

14 YOU were -:- are y00 proud of one thing or anotnor today.

15 Are you proud of the 15 year

16 sentence you got?

17 A	 No

18 G	 Would YOU rather be racing the death

penalty?

20 A	 No.

21 You got'a good deal, didn't you?

22 Yes,

23 Very good deal?

A	 Yeah,
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• 1	 You talked to other people in prison?

A	 Yes,

	

3	 U	 Have you ever heard of anyone who has got o

	

4	 'deal that good?

A	 I don't know Nobody's case is the same.

Mr. Harmon stated that you have done your

best today in testifying,

A	 Yes.

Are you doing your best to keep your deal?

A	 I'm doin g my best to tell the truth,

And that's what YOU hove to do to kee p the

deal, right?

A	 That's what I have to do in order for MY

conscience.

And if you changed your testimony, YOU could

be sitting there facing . the death penalt y , right?

A	 Probably.

You've alreadY written to the D.A.'s Office

and gotten one letter requesting your assistance in getting

classified, right?

A	 Yes.

You expect YOU WO going to write another

'one after this testimony?

A	 No.

5

7

9.

" 11

12

13

14

15

16

17

18

19,

20

21

22

23

24
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4	 Did you p an on writing that one when you

'entered the deal?

A	 That's what the prison officials told me to

do,

Told you to write it?

A	 Yes.

It wasn't your idea?

/3	 No.

4	 You intLcated that YOU got those tattoos by

10 accident.

11 Yesterday	you pulled out
12 o raphs that were yours in that brown bag,

13 Do YOU remember that?

14 A	 Yes,

15 I'd like to show you the two I've had marked

16, for identification as Defendant 	 6 and ask you where you

17 are and who's in the phatograph?

18 A	 This is at Las Vegas Tattoo Company , where I

19. used to wOrk; and I don't remember that SW'S name,

20 And F?

That's the ame place.

With the Las Vegas Tattoo Company?

A	 Yes.	 .
Is this the same p lace theY did you the
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1	 favor Of g iVing you theta

2 A	 No.

It was a different tattoo parlor?

	

4	 A	 It wasnt a tattoo parlor,

	

5	 G	 Just soiebody walking down the street

	

5	 .haopened to have a tattoo gun?

	

7	 A	 Somebody at tnis Party I was at.

0	 Now, you also talked about, both yesterday

	

9	 and today ; that the reason you had the stun gun in your

	

• 10	 purse was'to nice it from Mike,

	

11	 A	 'tea.

	12	 0	 Do you remember that? And that Mike didn't

	

13	 know it was there; is that right?

	

14	 A	 Yes,

	

15	 Q	 Do YOU remember being asked that question in

Your statements?

A	 Yes,

9	 And didn't you answer in the first; He Knew

I had it that day?

15

17

11

19

20

21

22	 'day?

23

24

He asked me for it.

Didn't iou answer; He knew I had it that

A	 Yes.

So that's different than what you testified
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to today and yesterday?:

A	 No. I meant the same thing.

That you hid it from him and he didn't know

You had it means the saMe thin g as he knew you had it?

He came *d asked me for it; therefore, he

: must have known I had it, but I don't know haw.

0	 That's not what you said thoti gh, is it?

A	 I don't s:know how he knew I had it.

That's not what you said when you gave your

statement, is it?

I ask you to look at page 20 of

the statement of -- your second statement, be g inning , I

believe, three answers from the bottom,

A	 Okay,

Didn't you indicate you ke pt it in your

Purse as much as you could?

A	 YOS,

Then they asked you if he Knew you had it,

You satd yeah, I usually had it in MY purse.

A	 Yes.

0	 SO that's kind of like hidin g at Deidre's

house, you hide the stun gun in the purse where he knows you

keep it,

hink he knew it was in there that

154
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1

3

day.

4	 Is that hat you said when you gave your

statement?

A	 No,

0 You case sold that Mike had threatened to

kick Denitte's and Laurl fs butt because he had been ripped

off, right?

4	 Yes,

0	 And then You also threatened to kick their

utt
A	 No,

0	 Don't you remember sa y ing YOU went to Mike

Beoudoin;:You talked to'hiM? He said: They ri pped me off,

You said: I would kick their butt.

A	 Denise,

0	 You went looking for them -- you sent

looking tor thorn mith Brenda Brummett?

A	 I went looking for Denise --

For the purpose of --

kicking : their butt.

Some thing YOU said Mike was going to do?

Yes.

Now, weye already established YOU took

Personal gossesslons of 'Mike with you when you went out in

4

5=

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15
16

17

, 18,
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20
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22*
23,

24

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-0379

A001661



15

the car and he JOined ydu, right?

2 A	 Yes.	 .

3 And You took the wallet or the -- his -- the

4 Gold card out of the wallet, 	 right?

5 A	 Yes.

4	 Did you take his Gold cord --

A	 No.

9	 -- the one he alwa y s had with him?

A	 I Just took the first one t saw.

Just the first one you sow.

Didn't you also take his

washer, fter, stove, everything else, from Tom Sims'?

A	 At one point I did, yes.

You went to Tom Christos', took his tool

box, his tools?

A	 No1 they were still there at Tom's.

So when Tam comes in to testif y he's going

..to agree With you?

MR, HARMON: Objection; this calls for

• supposition.

MR, DUNIJEAVY: We11, she Knows if she took

MR. HARMON: She doesn't know --

THE COURT: Sustained,
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MR. HARMON: She doesn't now what Tam Sims

Tom Christas will say on the witness stand.

THE COURT: Sustained,

	

4	 BY MR. DU LEAVY:

	

5	 0	 The Memorandum of Understandin g you filled

	

6	 out and that you're bound b y , rignt, if you change your

	

7	 tOStiMOOY110W, YOU could be facing the death penalty alorg

with Mike i isn't that true?

	

9	 A	 Yes.	 !

	10	 1	 MR. DUNL VY: No further questions. Your

	

11	 I onors

	

12	 THE COURT: Anything else, Mr. Harmon?

	

15	 MR. HARMON: If I could just ask just a

	

14	 couple questions, Your Honor,

	

15	 THE COURT: Okay,

16

17

	

18	 BY MR. HA MON;

0	 You've indicated that you were afraid of

Mike RI PPG afte this haPPened.

Yes.

Did that influence whether YOU got in touch

with the Pol ice?

A	 Yes1
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.
	10	 we made, he was upstairs listenin g to it on the scanner.

	

.11	 Q	 Did that influence your state of mind?

	

12	 A	 Yes

	13	 0	 Why did !you toke certain belong ings of

'14Mr. Rippoi

	.15	 A	 I had his paperwork because the day 1 left

	

16-	 Deidre's With 011 MY st0f, she told me to take it with me,

	

1.7	 to at it out of her house, so I put it in my corp

	

, 18	 Q	 Well, what about of the larger items, the

	

19	 PPliances? I think there was a reference to a stove and

	

20	 think per ops other things.

	

.21	 A	 It was 4 washer and dryer. And I had spoken

22. 'to Mike's mother on the phone --

23. 0	 Mike Rippo's mother?

	

.24	 A	 Yes.

158

1 Otd he have anything in his possession that

2. made YOU afraid to call the police?

3 A	 4ust him.

.4 Q	 Did you	 now whether he Has able to monitor

.5: telephone;calls?'

6 A	 Yes.

r 7 How did you know that?

6 4	 He had q scanner u pstairs in Deidre's

9- PartMent;. and her phone was a cordless phone ond ever y call.
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A	 -- and shs was tellin g me that her credit

rds had been --

MR. WOLFS NI Objection; hearsaY.

THE COURTt Sustained,

BY MR. HARM0N:

You had ,a conversation with the mother of

defendant?

Yes.

So what is it that yOU were trying to

accomplish by taking his WOSner and dryer?

A	 I was try ing to sell it. I had her

permission to and to giye her the money.

MR. DUNCEAVY: Objection, Your Honor; that

would be hearsay,

MR, HARMON: Your Honor, it is the defense

that introduced the evidence. In fact, she Was

characterized by Mr. Dunleavy as a thief of propert y of the

defendant,

Now, surely , since they brought

the subJect before the court and the Jury we're entitled to

Move thisimitness explain --

MR. DWAVY1 Your Honor, this is an

over --

MR. HARMON: -- what her state of mind was

2

4

5

6
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in doing these things,

MR, OUNLEAVY: He doesn't ask for state of

mind.

THE COURT: One at a time

MR, DURUM: He asked what she was told,

MR, HARMON; That's exactly what I'm asking

for now: As a result, what did YOU do?

MR. DUNC,EAVY: He can ask what she did; he

can't ask why she did it, not if it's based on hearsay

information.

MR, HARMON: Well, of course, I can, When

It goes to state of mind, that's a clear exce ption to the

hearsay rule,

THE COURT: The objection is overruled.

BY MR, HARMON:

So why is it YOU were selling the washer and

dryer?

A	 To give the money to his mother,

Did she Vet the money?

A	 No

Why not?,

A	 Because when I went to get the washer and

dryer, I ended up with 4 bunch of other stuff too, and I

1

2
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. 1	 ever -- I never got the -- got the stuff sold. I never got

	

2	 the money back to her.

	

3	 mRs MARION; Thank you.

	

4	 That's all we have, Your Honor.

	5	 THE COURT: Recross-examination,

6

	

8	 BY MR. UUNLEAVY;

	

. 9	 Q	 So the bottom line is You did him this

	

10	 favor, took his pro pert y , but nobody ever got the money.

	

11	 A	 I wasn't doin g him a favor at all.

	

12	 9	 That waen't what was in your mind when you

	

.13	 took the property?

	

- 14	 A	 I Was trying to hel p his mother.

	

15	 0	 You said YOU didn't call because he had a

	16	 monitor ond he could listen in on phone calls,

	

17	 A	 Yes.

	

16 Q	 Now, we've established that you were driving

	

19	 around in the car, YOU had credit cards, you could rent o

	

20	 'limo,

	

21=	 Did OOY or these ever drive bv

22*	 .a pay phone?

25	 A	 Yes.

24
	

Go to other people's houses who had phones?
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1

2

A Yes,

MR. DUNLEAVY:	 No further questions, Your

3 Honor.

4 THE COURT:	 You may step down.

5 (Whereupon, the witness
was excused.)

6

7 MR,	 SEATON:	 I call Angie Sposito,

THE BAILIFF:	 Yes,	 sir.

9 THE CLERK:	 Remain standing , please, and

raise your right hand.

Whereupon,

Anakinlin

having been called as a witness by the Plaintiff and

having been first dul y sworn to tell the truth, the

whole truth and nothin g but the truth, was examined

and testified as follows;

THE CLERK : Thank you.

Please be seated.

Will y ou state your name and

spell it for the record, please.

THE WITNESS: Angela Spasito; S-p-o-s-i-t-o.

.	 RENEE STIVA6610, CCR 122 591-0379
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3
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5

6
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BY MR. SEATON:

Do you live here in Clark Count y , Nevada

now?

A	 No I'm out of state.

In February of 1992, did YOU live here in

Las Vegas?

A	 Yes, I Old,

And did You have a Job here?

A	 Yes, I Old.

Where did you work?

A	 I was manag ing a sunglass store in the

Meadows Mall,

What was the name of that sung lass store?

A	 Sunglas Company.

How long had you worked there?

A	 Approximately three months.

And what was y our Capacity in your

employment at that store?

A	 I was manag ing at the time

Do you remember the day of February the

19th, 1992?

A	 Yes.

And do you recall whether or not you were
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1 working on that day?

A	 Yes,	 I was working that day.

Do you know the shift that yOU worked?

4 A	 Day,

5 What hours?

6 A	 Open the store.	 I believe it 1103 nine to

7 five.

8 And were you working there by yourself on

9 that Particular day?

10

11

12

13

14

15

16

17	 Particular bag , do you?

18	 A	 NO.

19	 0	 Would you look at it, all around It and

20	 ell us whether or not it is currentl y sealed and intact,

21	 A	 Yes, it is,

22	 Q	 Would you take these scissors and cut along

23	 this edge-- let me try another edge.

24	 Cut along this top edge here,

A	 Yes; or Part of the day.

And as a part of your duties you conduct

transactions with customers?

A	 Yes.

All right. I went to show you what's been

marked asItote's Pro posed Exhibit 93.

You don't recognize this

64
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3	 1	 (indicating), Just alon g this area, so that You can

2	 withdraw -- and before you do that, let's make sure the

5	 contents are not getting cut.

4	 Cut along that so we can

withdraw the contents, it you would; and would You withdraw

the contents and look the contents Over and see if there ore

any of them which you might be able to recognize.

A	 This one, saes Slip, just these, these two

here, (Indicating)

All right. You have identified two OS

p ieces that you can identif y . One of them is a yellOW

sheet, and the other one is a white sheet with the word

sales slip at the end of it; is that correct?

A	 Yes.

MR. SEATON: Let me hove those and I can

have these Marked and we can talk further about them.

Could I have these marked A and

10

11

12

13

14

15

16

17

18	 L MIss Clerk.

19

20

21	 BY R. SEATON:

.22	 And, Misl Sposito, so that everyone can make

23	 sure they hear YOU all right, would YOU soak up? At the

24	 same time, when I'm over here, YOU turn to me a little bit

5

6

7

8

9

(Whereupon, as requested bY
counsel, Plaintiff's Exhibits
93, 93-A, 934 were marked for
identification.)
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1	 and make sure YOU turn direct y into the microphone, if you

	

2	 will.

	

3	 And slot to get the record

right, there are other documents that you took out that you

	

5	 did not recognize?

	

6	 A	 Yes,

	

7	 Q	 I'll replace those in the evidence envelope

	

8	 at this time,

	

9
	

With regard to the two that YOU

	10
	

recognize, the first one is marked as 93-A. Tell us what

	

11
	

that is and how YOU recognize it,

	

12
	

A	 This is a handwritten sales sli p . It's used

	

13
	

to specify the glass and p rice. It shows our policy --

	

14
	

exchange policy; hos my name and customer's information.

	

15
	

And 93-B, would you tell us how YOU have

	

16
	

come to recognize that, Please,

	

17
	

A	 This is a charge slip that I use, separate

	

19	 charge sli p : and I have to put the itemized prices,

	

19	 abbreviated descri p tion of the glass, and then I have to

	

20	 initial it,

	

21	 Q	 Do those two slips, 93-A and 93-B, refer to

	

22	 any particular transaction?

	

25	 A	 Yes, two se parate g lasses, one Oakley , and

	

24	 it says a s p latter frame, $150, and oak oridium. That Just
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Means its got like a reflective mirror or t ype lens to it.

And do both of those slips refer to the some

transaction for the same two pair -- for two pair of

sunglasses?

A	 Yes.

0	 Do you recall thOt particular transaction?

A	 Yes, I do,

Did it occur on February the 19th, 1992?

A	 Yes, I believe so.

Tell us what you can remember about it

Who did you wait upon?

A	 I was Working by myself and a man entered

and he went to the Oakley case, Which is just a type of

sunglass He Keen all in one case, and he pointed at a pair

that he wOuld like to try on, and I pulled them out for him

and he tried them on,

And he looked at another pair,

black, I think, on orange pair, and he decided on the more

expensive splatter frame. And I started to get them ready

at that time, and before j was smite done with that, a young

lady walked in and she saw the other ones that were sitting

on the counter,

So she started to pick them up,

and then she looked in the case as well and she wanted to

RENEE SILVA66I0, CCR 122 391-0579
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look at a'tew,	 While I was still trYina to hel p her, he

2 turned toiler and said to hurry it 0 and decide.

3: So at that point, she decided

4 on the ones that he hod out ori g inally , and I just rang

5 those up , ', got them prepared,

And when you rang them up and prepared them,

did you do this particular Paperwork?

A	 Yes.

Does your handwriting appear on that

paperwork?

A	 Yes, on both,

Do you recognize it -- recognize the Paper,

in part because of your ;handwriting being on it?

A	 Yes.

Mow were these two pair of sung lasses Paid

for?

A	 A credit card, I believe it was a

asterCard.

Who gave you the MasterCard?

A	 The mal*

The male of the two people that were there?

A	 Oh-huh,

And was .-- what was the female doing when he

24	 gave YOU the credit card?

7-

8

9

10

11,

12.

15

14

15

-16

17

18

19.

23
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A	 She was -looking at the glosses still and

-looking in the case,

3 Had she :made up her mind yet?

4 A	 When he :gave me the card, yes.	 He had

5 already g iVen me the card and I had already originollY

6 :started getting his p repared, and then that's when she

7 decided she wanted a pair and was looking,

8 And then yoU got the card and You created

9. his transaction?

10 A	 Yes.	 I:wrote it op and I ran it through our

11 machine.

12 Did the y oung lady have anything to do with

13 the transaction at all, :other than choosin g the glasses that

14 she wonted?

•15 A	 No

16 Would you be tibia to recognize either of

17 hese two PeoPle were You to see them again?

10 4	 I think:so.

19 Okay,	 6ould you look about the courtroom

nd tell us if either ore of them is present in the

21 o rtroorn'todoy?

22 A	 The man looks familiar, but I dart see the

23 gir l

24 What eon are you referring to?
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A	 The man with the blue sweater,

0	 Point ta him here in court and tell us where

that man is sitting.

A	 (Indicating) Sitting between --

Q	 The man who Just stood up?

A	 Yes,

Two peo ple to MY left?

A	 Uh-huh, He looks different, but he looks

similar. I Just remember the eyes and the mouth, because I

5	 I

2

3

4

5

6

7

8

9

10 know he had -- it seemed like he had a beard or was verY

11 scruffy looking before.

12 How does he look different?

13 A	 His hair is much shorter.	 He is well

14 shaved.	 Before he was unshaven, a little bit thinner.

15 Showing you what's been marked as State's

16 Proposed Exhibit 99, does that appear to be an yone with whom

17 you were familiar with at that time?

18 A	 Yes.	 His hair is lon ger here, beard -- or

19 (late°,

20 You say 'his.	 Who is this a picture of, this

• 21 Exhibit 99 I Just handed you?

22 A	 Michael itippo.

23	 0	 The man who you Just identified in court?

24	 A	 Yes,
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MR, SEATON: And, Jud ge, may the record

reflect that when she made the identification, it was of the

defendant, Michael Ripp07

THE COURT: The record will so reflect.

MR. SEATON: Thank you.

BY AR. SEATON:

0	 Now, the Picture that YOU are holding , is

that more what he looked like on February the 19th1 1992?

A	 Yes, longer hair, o little bit heavier,

0	 The hair that he had then, is it similar to

the hair that's shown in this Particular photograph?

A	 Yes, uh-huh,

0	 Is this a pretty good, fair and accurate

representation of the wa y he looked at that time?

A	 Yes, exce pt for the -- like I said, he

'looked like --

MR, HOLF.SON: T can't hear the witness. I'm

sorry.

THE COURT: Speak up.

BY MR, SEATON:

S peak up.

A	 He Just :looked a little bit more scruffy,

You know, like unshaven around here (indicating ), but -- he

had a cap on, but I remember his hair, li ght colored,
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goatee-ish and a beard.

2 MR. SEATON;	 I move for the introduction of

3 99,	 Judge.

4 MR.	 WOLFSON:	 I'm g oing to object.	 I mean,

5 to be Perfectl y frank, she says the picture didn't look like

6 the WOY Mr. Rio looked on Februar y 19th,	 If that's not

7 the way he lacked, it's not relevant.

8 MR,	 SEATON;	 It's not quite the way I heard

9 it, Judge.	 She said that that Was a fair and accurate

10 representotion of him, but that he looked a little scruffier

11 than the p icture was.

12 MR, WOLFSON:	 Let's have the re0Orter use

13 the word fair and accurate representation.

14 MR, SEATON: 	 I used the words and she agreed

15 with them;

16 THE COURT:	 Why don't you ask her again?

17 MR.	 SEATON:	 I will,

18 BY MR, SEATON:

19 0	 This photog raph, 99, does it a ppear to be a

20 fair and accurate representation of the wa y the defendant

21 looked on Februar y the 19th, 1992, with the exception that

22 he may have looked a little scruffier then?

25 A	 Yes.	 It's the descri ption that I gave to

24 the investigator that came to my store within about a week

•
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or a week and a half.

Does 99 look more like he did at that time

than he does today?

A	 Yes,

MR. SEATON: I'd move --

THE COURT: 99 will be admitted,

(Whereupon, Plaintiff's Exhibit
99 was admitted into
evidence.)

MR. SEATON: May I show it to the Jury,

Judge?

THE COURT: You may publish it.

MR, SEATON: Thank yOU.

BY MR. SEATON:

0	 When you were doing the transaction, otter

Mr. Rippoihad .g iyen you;the credit card -- and, by the Whip

do YOU remember the name that the credit cord was in?

A	 Yeah,	 I saw it within a week, $0 -- it

was Denny;Mason,

Is thotrefl.ected on those two documents

that you have before yo0

A	 Yes,

And that's M-a-s-o-n?

A	 Yes.

How Oa you do your transaction? Is there a

RENEE SILVANIO, CCR 122 391-0579
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machine that creates these documents?

A	 For the credit card, yes. Actually , at that

time, I ran it through manuall y to get the imprint of the

card and then I ran it throu gh another electronic -- what

we call a zon machine, z. -o-n, and that just checks out the

cord to mike sure it's valid.

And then we handwrite a

separate card and ask the customer to write down their

information, name and every thin g , for their warranties, so

if they have any p robleMs, they can exchan ge or return.

Oka y . And then is the card -- is the credit

cord sli p that YOU hove get there eventuall y signed?

A	 Yes.

Was it in this case?

A	 Yes, it mos.

Who signed the credit card sliP in this

case?

The ma 0, Mike RiPpo.

Mr. RiP00

A	 Uh-huh,

All righ . Thank you.

Did I leave the scissors --

Yeah, they 're U p there,

Before I show YOU these, let me

RENEE SILVAISOIO, CCR 122 391-0379
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remove th*s other evidence.

I've got Mee more bags of

evidence that I'm going to show you.

83, you don't recognize that

bag?

No

All right. 85, do You recognize that bag?

A	 No.

Ana 91, do YOU recognize that bag?

A	 No.

MR, SEATON! Would you look at all three and

tell us if they are currently Intact and in a sealed

condition?

Counsel, do YOU need to see

these? Hove You Yet?

MR, WOLFSON! So forward, Mr, Seaton,

That's okay,

M. DONLEAVY: We do have an ongoing

,objection. There is no chain of evidence where these things

come from.

THE COURT: Okay . Your objection is noted.

THE WITNESS: Yes, they are all sealed.

BY MR. SEATON:
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Would you take, again, the scissors, and on

either ed0e, where there ts not a seal -- let's not do the

top, Let's do the side of the bag there, if HO could, like

YOU did the lost time -- and withdraw the contents.

Do You recognize those?

Yes.

AR, SEATON: Let me have them marked.

And while Fit doing this would

YOU open the second and perhaps the third of the two bags

that you said were sealed, which is 83 -- that is correct,

83-A -- and withdraw the contents from 91,

BY MR, SEATON:

Do you recognize those?

A	 Yes.

This will be 91-A.

Do you recognize the box that

YOu have 4USt removed ftom 957

4	 Yes

MR, SEATON: 95-A, please.

(Whereupon, as requested bY
counsel, Plaintiff's
Exhibits 83, 83-A, 85, 85-A,
91, 91-A and 95, 95-A were
marked for identification.)

BY MR. SEATON:

0	 Showing you now what's been marked as 83-A
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and 91-A!

Con you tell us what they are?

A	 one black and gold oridium lens, Mumbo --

Q	 Is thot a --

-- Oaklay sung/ass.

MR, SEATON; Okay.

THE COURT; Is that 83-A?

MR. SEATON; Yes, it was,

THE COURT; Okay,

THE WITNESS: And a Water frame, Mumbo,

same brand, Oakley.

BY MR, SEATON;

Q	 What number is that?

A	 91-A.

0	 And do You recognize the two of those

tuuether as being a part of this transaction?

A	 Yes.

0	 Do you remember that from your memory or con

You tell from the documentation?

A	 From my memory and from the documentation.

And to whom did you sell those glasses?

A	 To Michael Riogo and his girlfriend,

9	 All right. And now let me show you the box

which is marked as 85 -- I believe, 85-A,



1 Can you tell us; Is that a box

that DakleY s ung lasse s a in?

5-

6

7

8.

9

10
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24

A	 Yes,	 sorry.

Go ahead,

A	 It s pecifies the t ype, the style, the frame

style, and the brand.

0	 Does that box go with either one of those

Pairs of closses?

A	 Yes. It fits the M frame, which is also

known as the Mumbo,

So either glass -- either sunglass may have

been out of that particular box?

A	 Yes. It s pecifies sweep and the lens is

Usually what makes the box either bigger or smaller. They

both fit in there,

MR, SEATON: No further questions, Judge.

THE COURT: Cross.

MR, WOLOSONt Yes. Thank You, Judge,

CDOSI-EXAMINAIIDE

DY MR. W0SDN:

Nay I call you Angie?

A	 Yes.

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 591-0379
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1 Ang ie, We're aoing back almost four years

2 ago, are We not?

3 A	 Yes,

4 O	 but YOU remembered this particular

5 transaction fairl y dooLniatelY?

A	 Yes.

7 0	 Now, YO4 didn't know Michael Rippo's name at

8 the time that he made the purchase of those sun glasses, did

9 You?

10 No,

11 0	 Se you've learned that through these

12 Proceedings; is that correct?

13 A	 Yes,

14 0	 It's true that Michael RiPPo signed the

15 •tredit card transaction document,, isn't it?

16 A	 Yes.

17 0	 But he Oa	 accompanied by a female; isn't

18 that right?

19 A	 Y08.

20 A	 She --

21 0	 How would you describe the female?

2Z She waselender	 blond.	 At the time,

23 thought she was about five seven in hei ght; at the time, she

24 wasn't wearing any maKeup ; about a hundred and ma ybe 15, 20

RENEE SI VAG610, CCR 122 391-0379
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pounds.

2 How ions did this entire transaction take

3. ' Place?	 From the moment the male a pp roached your counter and

4 started the purchase until the purchase was finished, about

5 .how much time passed?

6 A	 I'd say less than ten minutes.

• 8

4	 Okay,	 And during that ten minutes,

.believe you said Mr, RiPPO appeared first, and then during

9 his viewilo of the sung lasses, the female then appeared; is

10 that right?

11 A	 Yes.

12 Of the ten minutes or so, how man 	 of those

13 minutes was the female at Your counter area?

1.4 A	 Maybe the last three or four minutes.

15 So she was only there for the lost part of

16 the tract action?

• 

17

111

A	 Yes.

Was there any conversation between the male

and the fma1e durin g the transaction?

20 Yes.

21 What type of conversation?

22. Very short.	 She came in and noticed the

23 glosses and started talkin g right away about, oh, those are

nice, and she wonted to look at them, And he didn't so),

RENEE SMARM, CCR 122 591-0379
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18	 •

anything dt first, and When 00 started kind of taking too

.long, he looked at her and said, you want to get them, you

better hurry up.

So you remember the female coming up, and on

her own, Starting to loak'at the sung lasses and eventuallY

.finding a: poir the sheAked; is that right?

A	 Yes.

Do you ever remember when you were contacted

by the police?

A	 It was Within two weeks I believe.

4	 An how was that contact made?

A	 4om1cide investigator entered mY store and

rasked to speak with the mana ger, whomever had conducted a

transactiOn, and he hod the Pa perwork with him,

Okay . And it -- they determined that yOU

were the sales person who conducted the transaction, so the

detective was referred Over to YOU?

A	 Yes.

a	 And did4ou happen to be Just working that

day?

A	 I believe he come in before I actually

started and than came back to see me.

But at some point in time, yOU hooked up

with the detective, did you not?

1
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Yes,

2 Okay,	 And is it that some da y that you gave

3 a voluntary statement?

4 A	 I believp so,

5 4	 Did YOU go down to the police department?

6 A	 No

7 The detective took your statement right

8 there at Your store?

9 A	 Yes,

10
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were recessed.)

*

ATTEST: Pull, true and accurate transcript of proceedings.

RE 1 E StLVAG IC C	 N0 122
OFFICIAL COURT REPORT

(Whereupon, the proceedings
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42	 FBI redacted notes, Homick v.

McDaniel (Homick), January 9, 1986
44 JA10600-JA10601

43	 FBI redacted notes, Homick v.
McDaniel (Pennsylvania), January
13, 1986

44 JA10602-JA10603
44	 FBI redacted notes, Homick v.

McDaniel (Las Vegas), January 14,
1986
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44 45	 FBI 302 interview of Norma K. JA10604-JA10606
Thompson, Homick v. McDaniel,
March 18, 1986

44 46	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10607-JA10608

McDaniel, June 10, 1986

44 47	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10609-JA10610

McDaniel, June 10, 1986

44 48	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10611-JA10612

McDaniel, June 10, 1986

44 49	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10613-JA10614

McDaniel, June 10, 1986

44 50	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10615-JA10616

McDaniel, June 10, 1986

44 51	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10617-JA10618

McDaniel, June 10, 1986

44 52	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10619-JA10620

McDaniel, June 10, 1986
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44 53	 FBI Director Webster letter to
redacted LVMPD officer thanking
him/her for work in connection with
joint investigation, Homick v.

JA10621-JA10622

McDaniel, June 10, 1986

44 54	 FBI 302 memorandum of interview
of Tim Catt, Homick v. McDaniel

JA10623-JA10625

(Homick 164), August 18, 1988

44 55	 Reporter's transcript of evidentiary
hearing, partial, State v. Homick,

JA10626-JA10637

March 7, 1989

44 56	 Reporter's transcript of motions,
State v. Homick (Homick 48), April

JA10638-JA10640

10, 1989

44 57	 Reporter's transcript of jury trial Vol. JA10641-JA10652
6, State v. Homick, April 25, 1989

44 58	 Reporter's transcript of jury trial,
partial, Vol. 7, State v. Homick,

JA10653-JA10660

April 26, 1989

44 59	 Reporter's transcript of jury trial Vol. JA10661-JA10664
11, State v. Homick (Homick 52),
May 2, 1989

44 60	 Reporter's transcript of penalty
hearing, State v. Homick, Vol. 1

JA10665-JA10668

(Homick 108), May 17, 1989

44 61	 Reporter's transcript of trial, partial,
Vol. 83, State v. Homick, November

JA10669-JA10673

10, 1992

44 62	 Letter from Eric Johnson/Walt JA1674-JA10676
Ayers, Assistant United States
Attorneys to Mark Kaiserman
denying FBI joint investigation with
LVMPD, Homick v. McDaniel,
January 28, 1993

44 63	 Letter from AUSA Warrington JA10677-JA60678
Parker to Judge Cooper, Homick v.
McDaniel, May 7, 1993
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44 64	 Letter from AUSA Warrington JA10679-JA10680
Parker to Judge Cooper, Homick v.
McDaniel, May 11, 1993

44 65	 Reporter's transcript on appeal, State JA10681-JA10684
v. Homick Vol. 140 (Homick 102)
June 29, 1994

44 66	 Chart detailing evidence of joint
investigation - joint activity between

JA10685-JA10692

LVMPD and FBI, Homick v.
McDaniel, October 9, 2003

44 67	 Chart detailing evidence of joint
investigation - information sharing
between LVMPD and FBI, Homick

JA10693-JA10696

v. McDaniel, October 9, 2003

44 68	 Chart detailing evidence of joint
investigation - admissions, Homick

JA10697-JA10705

v. McDaniel, October 9, 2003

44 69	 Declaration of Joseph Wright,
Homick v. McDaniel (Homick 176),

JA10706-JA10707

October 9, 2003

44 70	 Petitioner's Motion for Leave to JA10708-JA10738
45 Conduct Discovery, Homick v. JA10739-JA10756

McDaniel, October 10, 2003

45 71	 Recorder's Transcript Re: JA10757-JA10786
Evidentiary Hearing, State v.
Jiminez Case No. C77955, Eighth
Judicial District Court, April 19,
1993

45 72	 Transcript of Proceedings Sentence,
State v. Bezak, Case No. CR89-

JA10787-JA10796

1765, Second Judicial District Court,
November 27, 1989 (Jones)

45 73	 Response to Motion to Compel JA10797-JA10802
Discovery, Jones v. McDaniel, et al.,
Case No. CV-N-96-633-ECR,
District of Nevada, March 1999

10



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

Vol. Title Date Page

45 74	 Declaration of David J.J. Roger,
Chief Deputy District Attorney,
concerning Jones v. McDaniel, Case

JA10803-JA10805

No. CV-N-96-633 ECR, District of
Nevada, June 30, 1999

45 75	 Transcription of VCR Tape of the JA10806-JA10809
Adam Evans hearing in front of
Judge Hardcastle, In The Matter of
Adam Owens Evans, Case No.
J52293, Juvenile Court (Lisle)

45 76	 Excerpt of trial record, State v. Lisle JA10810-JA10812
Case No. 129540, Vol. 10 page 15,
March 12, 1996

77	 Not Used

78	 Not Used

45 79	 Letter from Inv. Larry A. JA10813-JA10816
Schuchman, City of Orlando,
Florida, Police Department, to Inv.
Bob Milby, Nevada Division of Inv.
and Narcotics re Terry Carl
Bonnette, January 29, 1981
(Milligan)

45 80	 Notice of Entry of Decision and JA10817-JA10838
Order and Amended Findings of
Fact, Conclusions of Law, and
Order, State v. Miranda, Case No.
CO57788, Eighth Judicial District
Court, February 13, 1996

45 81	 Reporter's Transcript of JA10839-JA10846
Proceedings, State v. Rippo, Case
No. C106784, Eighth Judicial
District Court, February 8, 1996

45 82	 Reporter's Transcript of Calendar JA10847-JA10859
Call, State v. Morelli, Case
Nos.C64603 and C64604, Eighth
Judicial District Court, January 12,
1984 (Snow)

11



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

Vol. Title Date Page

45 83	 Reporter's Transcript of Proceedings JA10860-JA10884
(Testimony of Richard Morelli),
State v. Snow, Case No.C61676,
Eighth Judicial District Court, April
17, 1984

45 84	 Letter from Melvyn T. Harmon,
Chief Deputy, Office of the District

JA10885-JA10886

Attorney, To Whom It May Concern
re Richard Joseph Morelli, July 20,
1984 (Snow)

45 85	 Deposition of Melvyn T. Harmon,
Esq., Snow v. Angelone, Case No. 6-

JA10887-JA10921

12-89-WPHC, Seventh Judicial
District Court, September 25, 1992

45 86	 Las Vegas Review Journal excerpt, JA10922-JA10924
May 3, 2004, "Police Say Binion
Witness Not Credible" (Tabish)

45 87	 Letter from Kent R. Robison of JA10925-JA10929
Robison, Belaustegui, Robb and
Sharp, to E. Leslie Combs, Jr., Esq.
Re: Kathryn Cox v. Circus Circus, et
al., October 16, 1995, in relation to
Witter v. McDaniel, CV-S-01-1034-
RLH (LRL), District of Nevada

45 88	 LVMPD Certificate of [Informant] JA10930-JA10931
Management Course completion,
April 14, 1994

45 89	 Las Vegas Metropolitan Police JA10932-JA10934
Department Cooperating Individual
Agreement and Special Consent and
Waiver of Liability

45 90	 David J.J. Roger letter to Nevada JA10935-JA10936
State Parole Board Chairman
regarding Robert Bezak (Jones),
December 3, 1990

45 91	 Declaration of Herbert Duzant dated JA10937-JA10938
May 15, 2008

45 92	 Records request to Juvenile Justice JA10939-JA10948
Division dated May 14, 2008
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45 93	 Records request to Nassau County JA10949-JA10973
Department of Social Services dated
May 15, 2008

46 94	 Records request to Central Medicaid JA10974-JA10996
Office dated May 15, 2008

46 95	 Records request to Central Medicaid JA10997-JA11007
Office dated November 29, 2007

46 96	 Records request to Office of the JA11008-JA11010
Clark County District Attorney dated
November 27, 2007 (re
Bongiovanni)

46 97	 Records request to Office of the JA11011-JA11013
United States Attorney dated
November 27, 2007 (re
Bongiovanni)

46 98	 Records request to the Clark County JA11014-JA11026
District Attorney dated December 5,
2007 (re: Michael Beaudoin, James
Ison, David Jeffrey Levine, Michael
Thomas Christos, Thomas Edward
Sims (deceased), William Burkett
(aka Donald Allen Hill), Diana Hunt
and Michael Rippo)

46 99	 Records request to Clark County JA11027-JA11034
District Attorney dated December 5,
2007 (re Victim/Witness
information)

46 100	 Records request to Franklin General JA11035-JA11050
Hospital dated November 29, 2007

46 101	 Records request to Justice Court,
Criminal Records dated December 5,
2007

JA11051-JA11055

46 102	 Records request to Nassau County JA11056-JA11069
Department of Social Services dated
November 28, 2007

46 103	 Records request to Nevada JA11070-JA11080
Department of Corrections dated
November 29, 2007 (re: Levine)
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46 104	 Records request to Nevada JA11081-JA11095
Department of Parole and Probation
dated November 29, 2007 (re
Levine)

46 105	 Records request to Nevada JA11096-JA11103
Department of Parole and Probation
dated April 12, 2007 (re: Rippo)

46 106	 Records request to Word of Life JA11104-JA11110
Christian Center Pastor David
Shears, Assistant Pastor Andy Visser
dated November 29, 2007

46 107	 Response to records request from JA11111-JA11112
Nevada Department of Parole and
Probation dated December 3, 2007

46 108	 Response to records request from JA11113-JA11114
Office of the District Attorney dated
January 28, 2008 (re Victim Witness)

46
109	 Response to records request from JA11115-JA11116

Word of Life Christian Center
Assistant Pastor Andy Visser dated
December 11, 2007

46
110	 Records request to Franklin General JA11117-JA11128

Hospital dated May 16, 2008 (re:
Stacie Campanelli)

46
111	 Records request (FOIA) to Executive JA11129-JA11132

Offices for the United States
Attorneys dated November 27, 2007

46
112	 Records request (FOIA) to the FBI

dated November 27, 2007
JA11133-JA11135

46
113	 Response to records request to JA11136-JA11137

Executive Offices for the United
States Attorneys, undated

46
114	 Records request to Nevada Division

of Child and Family Services dated
JA11138-JA11144

May 16, 2008 (re: Stacie)
46

115	 Records request to Claude I. Howard JA11145-JA11156
Children's Center dated May 16,
2008 (re: Stacie Campanelli, Carole
Ann Campanelli (deceased))
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46 116	 Records request to Clark County JA111457-JA11171
School District dated May 16, 2008
(re: Stacie Campanelli and Carole
Ann Campanelli (deceased))

46 117	 Records request to University JA11172-JA11185
Medical Center dated May 16, 2008
(re: Stacie Campanelli and Carole
Ann Campanelli (deceased))

46 118	 Records request to Valley Hospital JA11186-JA11199
Medical Center dated May 16, 2008
(re: Stacie Campanelli and Carole
Ann Campanelli (deceased))

46 119	 Records request to Desert Springs JA11200-JA11213
Hospital Medical Center dated May
16, 2008 (re: Stacie Campanelli and
Carole Ann Campanelli (deceased))

46 120	 Records request to Reno Police JA11214-JA11221
Department, Records and ID Section
dated May 16, 2008

47 121	 Records request to Washoe County JA11222-JA11229
Sheriff's Office dated May 16, 2008

47 122	 Records request to Sparks Police JA11230-JA11237
Department dated May 16, 2008

47 123	 Response to records request to JA11238-JA11239
Justice Court re: Michael Beaudoin

47 124	 Response to records request to JA11240-JA11241
Justice Court re: Michael Thomas
Christos

47 125	 Response to records request to JA11242-JA11244
Justice Court re: Thomas Edward
Sims

47 126	 Response to records request to JA11245-JA11248
Justice Court re: request and clerk's
notes

127	 Omitted.
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47 128	 Subpoena to Clark County District JA11249-JA11257
Attorney, Criminal Division (re:
Michael Beaudoin, James Ison,
David Jeffrey Levine, Michael
Thomas Christos, Thomas Edward
Sims (deceased), William Burkett
(aka Donald Allen Hill), Diana Hunt
and Michael Rippo)

47 129	 Proposed Order to the Clark County JA11258-JA11267
District Attoreny

47 130	 Subpoena to Central Medicaid JA11268-JA11272
Office, New York, New York

47 131	 Subpoena to Claude I. Howard JA11273-JA11277
Children's Center

47 132	 Subpoena to City of New York,
Department of Social Services

JA11278-JA11282

47 133	 Subpoena to Desert Springs Hospital JA11283-JA11288

47 134	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11289-JA11295
Police Department Fingerprint
Bureau

47 135	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11296-JA11301
Police Department Communications
Bureau

47 136	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11302-JA11308
Police Department Confidential
Informant Section

47 137	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11309-JA11316
Police Department Criminalistics
Bureau

47 138	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11317-JA11323
Police Department Evidence Vault

47 139	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11324-JA11330
Police Department Criminal
Intelligence Section

47 140	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11331-JA11337
Police Department Narcotics
Sections I, II, and III
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47 141	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11338-JA11344
Police Department Property Crimes
Bureau

47 142	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11345-JA11352
Police Department Records Bureau

47 143	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11353-JA11360
Police Department Robbery /
Homicide Bureau

47 144	 Subpoena to Nevada Parole and JA11361-JA11368
Probation (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 145	 Proposed Order to the Nevada JA11369-JA11373
Department of Parole and Probation

47 146	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11374-JA11379
Police Department Gang Crimes
Bureau

47 147	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11380-JA11385
Police Department SWAT Division

47 148	 Subpoena to Las Vegas Metropolitan JA11386-JA11392
Police Department Vice Section

47 149	 Subpoena to Clark County Public JA11393-JA11399
Defender (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 150	 Subpoena to Henderson Police JA11400-JA11406
Department (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)
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47 151	 Subpoena to Nevada Department of JA11407-JA11411
Health and Human Services,
Division of Child and Family
Services

47 152	 Subpoena to Reno Police Department JA11412-JA11418
(re: Michael Beaudoin, James Ison,
David Jeffrey Levine, Michael
Thomas Christos, Thomas Edward
Sims (deceased), William Burkett
(aka Donald Allen Hill), Diana Hunt
and Michael Rippo)

47 153	 Subpoena to Sparks Police JA11419-JA11427
Department (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 154	 Subpoena to University Medical JA11428-JA11432
Center

47 155	 Subpoena to Valley Hospital JA11433-JA11438

47 156	 Subpoena to Washoe County Public JA11439-JA11445
Defender (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 157	 Subpoena to Washoe County JA11446-JA11453
Sheriff's Office, Records and ID
Section (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)
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47 158	 Subpoena to Washoe County JA11454-JA11460
Sheriff's Office, Forensic Science
Division (re: Michael Beaudoin,
James Ison, David Jeffrey Levine,
Michael Thomas Christos, Thomas
Edward Sims (deceased), William
Burkett (aka Donald Allen Hill),
Diana Hunt and Michael Rippo)

47 159	 Deposition Subpoena to Dominic JA11461-JA11463
Campanelli

47 160	 Deposition Subpoena to Melody JA11464-JA11466
Anzini

47 161	 Subpoena to the Clark County JA11467-JA11471
District Attorney's Office (re: Nancy
Becker)

48 162	 Subpoena to Nancy Becker JA11472-JA11476

48 163	 Subpoena to Clark County Human JA11477-JA11481
Resources Department (re: Nancy
Becker)

48 164	 Subpoena to Nassau County JA11482-JA11486
Department of Social Services

48 165	 Subpoena to the Clark County JA11487-JA11490
School District

48 166	 Subpoena to the Clark County JA11491-JA11495
District Attorney's Office (re: Gerard
Bongiovanni)

48 167	 Subpoena to the Office of the United JA11496-JA11499
States Attorney (re: Gerard
Bongiovanni)

48 168	 Subpoena to the Clark County JA11500-JA11505
District Attorney, Victim-Witness
Assistance Center

48 169	 Proposed Order to the Clark County JA11506-JA11508
District Attorney, Victim-Witness
Assistance Center
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48 170	 Subpoena to the Office of Legal JA11509-JA11513
Services, Executive Offices for
United States Attorneys -- FOIA (re:
Bongiovanni)

48 171	 Subpoena to the Federal Bureau of JA11514-JA11518
Investigation (re Bongiovanni)

48 172	 Subpoena to the Las Vegas JA11519-JA11522
Metropolitan Police Department,
Criminal Intelligence Section,
Homeland Security Bureau, Special
Operations Division (re
Bongiovanni)

48 173	 Subpoena to Leo P. Flangas, Esq. JA11523-JA11526
(re: Bongiovanni)

48 174	 Subpoena to Nevada Department of JA11527-JA11530
Investigation

48 175	 Subpoena to Bureau of Alcohol,
Tobacco and Firearms

JA11531-JA11534

48 176	 Subpoena to Robert Archie (re: JA11535-JA11538
Simms)

48 177	 Subpoena to Nevada Department of JA11539-JA11545
Corrections (re: lethal injection)

48 178	 Deposition subpoena to Howard JA11546-JA11548
Skolnik, NDOC

48 179	 Deposition subpoena to Robert JA11549-JA11551
Bruce Bannister, D.O., NDOC

48 180	 Deposition subpoena to Warden Bill JA11552-JA11554
Donat

48
1

181	 Deposition subpoena to Stacy Giomi,
Chief, Carson City Fire Department

JA11555-JA11 557

37 Opposition to Motion to Dismiss Petition
for Writ of Habeas Corpus (Post-

05/21/08 JA08758-JA08866

Conviction)

37 Exhibits to Opposition to Motion to Dismiss 05/21/08 JA08867-JA08869
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37 329.	 Leonard v. McDaniel, Eighth JA08870-JA08884
Judicial District Court, Case No.
C126285, Reply to Opposition to
Motion to Dismiss, filed March 11,
2008.

37 330.	 Lopez v. McDaniel, Eighth Judicial JA08885-JA08890
District Court, Case No. C068946,
State's Motion to Dismiss Petition
for Writ of Habeas Corpus, filed
February 15, 2008.

38 331.	 Sherman v. McDaniel, Eighth JA08991-JA09002
Judicial District Court, Case No.
C126969, Reply to Opposition to
Motion to Dismiss, filed June 25,
2007.

38 332.	 Witter v. McDaniel, Eighth Judicial JA09003-JA09013
District Court, Case No. C117513,
Reply to Opposition to Motion to
Dismiss, filed July 5, 2007.

38 333.	 Floyd v. McDaniel, Eighth Judicial JA09014-JA09020
District Court, Case No. C159897,
Recorder's Transcript of Hearing Re:
Defendant's Petition for Writ of
Habeas Corpus, filed December 28,
2007.

38 334.	 Floyd v. McDaniel, Eighth Judicial JA09021-JA09027
District Court, Case No. C159897,
State's Opposition to Defendant's
Petition for Writ of Habeas Corpus
(Post-Conviction) and Motion to
Dismiss, filed August 18, 2007.

38 335.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA09028-JA09073
District Court, Case No. C106784,
Supplemental Brief in Support of
Defendant's Petition for Writ of
Habeas Corpus (Post-Conviction),
filed February 10, 2004.

38 336.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA09074-JA09185
Court, Case No. 28865, Appellant's
Opening Brief.
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38 337.	 State v. Salem, Eighth Judicial JA09186-JA09200
District Court, Case No. C124980,
Indictment, filed December 16, 1994.

38 338.	 State v. Salem, Eighth Judicial JA09201-JA09240
39 District Court, Case No. C124980,

Reporter's Transcript of
JA09241-JA09280

Proceedings, Thursday, December
15, 1994.

39 339.	 Declaration of Stacie Campanelli
dated April 29, 2008.

JA09281-JA0289

39 340.	 Declaration of Domiano Campanelli,
February 2008, Mastic Beach, N.Y.

JA09290-JA09300

39 341.	 Declaration of Sari Heslin dated JA09301-JA09305
February 25, 2008.

39 342.	 Declaration of Melody Anzini dated JA09306-JA09311
February 26, 2008.

39 343.	 Declaration of Catherine Campanelli
dated February 29, 2008.

JA09312-JA09317

39 344.	 Declaration of Jessica Parket-Asaro
dated March 9, 2008.

JA09318-JA09323

39 345.	 Declaration of Mark Beeson dated JA09324-JA09328
March 26, 2008.

39 346.	 State's Trial Exhibit 1: Laurie JA09329-JA09330
Jacobson photograph

39 347.	 State's Trial Exhibit 2: Denise Lizzi
photograph

JA09331-JA09332

39 348.	 State's Trial Exhibit 99: Michael JA09333-JA09334
Rippo

39 349.	 State's Trial Exhibit 31: Autopsy
photo Denise Lizzi

JA09335-JA09336

39 350.	 State's Trial Exhibit 53: Autopsy
photo Laurie Jacobson

JA09337-JA09338

39 351.	 State's Trial Exhibit 125: Laurie JA09339-JA09360
Jacobson victim-impact scrapbook
photographs
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39 352.	 State's Trial Exhibit 127: Denise JA09361-JA09374
Lizzi victim-impact scrapbook
photographs

39 353.	 Declaration of Jay Anzini dated May JA09375-JA09377
10, 2008

39 354.	 Declaration of Robert Anzini dated JA09378-JA09381
May 10, 2008

39 355.	 Juvenile Records of Stacie JA09382-JA09444
Campanelli

39 356	 Blackstone District Court Case JA09445-JA09450
Inquiry: Case No. C136066, State v.
Sims, Case Activity, Calendar,
Minutes

39 357	 Justice Court Printout for Thomas JA09451-JA09490
40 Sims JA09491-JA09520

40 358	 Justice Court Printout for Michael JA09521-JA09740
41 Beaudoin JA09741-JA09815

41 359	 Blackstone District Court Case JA09816-JA09829
Inquiry: Case No. C102962, State v.
Beaudoin, Case Activity, Calendar,
Minutes

41 360	 Blackstone District Court Case JA09830-JA09838
Inquiry: Case No. C95279, State v.
Beaudoin, Case Activity, Calendar,
Minutes

41 361	 Blackstone District Court Case JA09839-JA09847
Inquiry: Case No. C130797, State v.
Beaudoin, Case Activity, Calendar,
Minutes

41 362	 Blackstone District Court Case JA09848-JA09852
Inquiry: Case No. C134430, State v.
Beaudoin, Case Activity, Calendar,
Minutes

41 363	 Justice Court Printout for Thomas JA09952-JA09907
Christos

41 364	 Justice Court Printout for James Ison JA09908-JA09930
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41 365	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA09931-JA09933
District Court, Case No. C106784,
Order dated September 22, 1993

41 366	 Declaration of Michael Beaudoin
dated May 18, 2008

JA09934-JA09935

41 367	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA09936-JA09941
District Court, Case No. C106784,
Amended Indictment, dated January
3, 1996

41 368	 State's Trial Exhibits 21, 24, 26, 27,
28, 32, 34, 38, 39, 40, 41, 42, 45, 46,
47, 48, 51, 56, 57, 58, 60, 61, 62

JA09942-JA09965

41 369	 State's Trial Exhibit 54 JA09966-JA09967

41 370	 Letter from Glen Whorton, Nevada JA09968-JA09969
Department of Corrections, to Robert
Crowley dated August 29 1997

41 371	 Letter from Jennifer Schlotterbeck to JA09970-JA09971
Ted D'Amico, M.D., Nevada
Department of Corrections dated
March 24, 2004

41 372	 Letter from Michael Pescetta to Glen JA09972-JA09977
Whorton, Nevada Department of
Corrections dated September 23,
2004

41 373	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA09978-JA09981
District Court, Case No. C106784,
Warrant of Execution dated May 17,
1996

41 374	 Declaration of William Burkett dated JA09982-JA09984
May 12, 2008

41 375	 Handwritten Notes of William Hehn JA09985-JA09986

48 Objection to Proposed Order 11/21/08 JA11612-JA11647

48 Opposition to Motion for Discovery 06/09/08 JA11558-JA11563

2 Order 11/12/92 JA00264-JA00265

2 Order 11/18/92 JA00266-JA00267

2 Order 09/22/93 JA00320-JA00321
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3 Order 04/22/94 JA00619-JA00320

15 Order 03/08/96 JA03412

41 Order Appointing Counsel 02/13/08 JA09987-JA09988

5B Order Sealing Affidavit 09/30/93 JA 1401-180 to
JA 1401-185

2 Order to Produce Handwriting / 09/14/92 JA00252-JA00253
Handprinting Exemplar

17 Petition for Writ of Habeas Corpus 12/04/98 JA04040-JA04047
(Post-Conviction) and Appointment of
Counsel

19 Petition for Writ of Habeas Corpus (Post- 01/15/08 JA04415-JA04570
20 Conviction) JA04571-JA04609

20 Exhibits to Petition for Writ of Habeas 01/15/08 JA04610-JA04619
Corpus

20 101.	 Bennett v. State, No. 38934 JA04620-JA04647
Respondent's Answering Brief
(November 26, 2002)

20 102.	 State v. Colwell, No. C123476, JA04648-JA04650
Findings, Determinations and
Imposition of Sentence (August 10,
1995)

20 103.	 Doleman v. State, No. 33424 Order JA04651-JA04653
Dismissing Appeal (March 17, 2000)

20 104.	 Farmer v. Director, Nevada Dept. of JA04654-JA04660
Prisons, No. 18052 Order Dismissing
Appeal (March 31, 1988)

20 105.	 Farmer v. State, No. 22562, Order JA04661-JA04663
Dismissing Appeal (February 20,
1992)

20 106.	 Farmer v. State, No. 29120, Order JA04664-JA04670
Dismissing Appeal (November 20,
1997)

20 107.	 Feazell v. State, No. 37789, Order JA04671-JA04679
Affirming in Part and Vacating in
Part (November 14, 2002)

20 108.	 Hankins v. State, No. 20780, Order JA04680-JA04683
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of Remand (April 24, 1990)
20 JA04684-JA04689

109.	 Hardison v. State, No. 24195, Order
of Remand (May 24, 1994)

20 JA04690-JA04692
110.	 Hill v. State, No. 18253, Order

Dismissing Appeal (June 29, 1987)
20 JA04693-JA04696

111.	 Jones v. State, No. 24497 Order
Dismissing Appeal (August 28,
1996)

20 JA04697-JA04712
112.	 Jones v. McDaniel, et al., No.

39091, Order of Affirmance
(December 19, 2002)

20 JA04713-JA04715
113.	 Milligan v. State, No. 21504 Order

Dismissing Appeal (June 17, 1991)
20 JA04716-JA04735

114.	 Milligan v. Warden, No. 37845,
Order of Affirmance (July 24, 2002)

20 JA04736-JA04753
115.	 Moran v. State, No. 28188, Order

Dismissing Appeal (March 21, 1996)
20 JA04754-JA04764

116.	 Neuschafer v. Warden, No. 18371,
Order Dismissing Appeal (August
19, 1987)

20 JA04765-JA04769
117.	 Nevius v. Sumner (Nevius I), Nos.

17059, 17060, Order Dismissing
Appeal and Denying Petition
(February 19, 1986)

20 JA04770-JA04783
118.	 Nevius v. Warden (Nevius II), Nos.

29027, 29028, Order Dismissing
Appeal and Denying Petition for
Writ of Habeas Corpus (October 9,
1996)

20 JA04784-JA04788
119.	 Nevius v. Warden (Nevius III), Nos.

29027, 29028, Order Denying
Rehearing (July 17, 1998)

20 JA04789-JA04796
120.	 Nevius v. McDaniel, D. Nev. No.

CV-N-96-785-HDM-(RAM),
Response to Nevius' Supplemental
Memo at 3 (October 18, 1999)
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20 JA04797-JA04803
121.	 O'Neill v. State, No. 39143, Order of

Reversal and Remand (December 18,
2002)

20 JA04804-JA04807
122.	 Rider v. State, No. 20925, Order

(April 30, 1990)
20 JA04808-JA04812

123.	 Riley v. State, No. 33750, Order
Dismissing Appeal (November 19,
1999)

20 JA04813-JA04817
124.	 Rogers v. Warden, No. 22858, Order

Dismissing Appeal (May 28, 1993),
Amended Order Dismissing Appeal
(June 4, 1993)

21 JA04818-JA04825
125.	 Rogers v. Warden, No. 36137, Order

of Affirmance (May 13, 2002)
21 JA04826-JA04830

126.	 Sechrest v. State, No 29170, Order
Dismissing Appeal (November 20,
1997)

21 JA04831-JA04834
127.	 Smith v. State, No. 20959, Order of

Remand (September 14, 1990)
21 JA04835-JA04842

128.	 Stevens v. State, No. 24138, Order
of Remand (July 8, 1994)

21 JA04843-JA04848
129.	 Wade v. State, No. 37467, Order of

Affirmance (October 11, 2001)
21 JA04849-JA04852

130.	 Williams v. State, No. 20732, Order
Dismissing Appeal (July 18, 1990)

21 JA04853-JA04857
131.	 Williams v. Warden, No. 29084,

Order Dismissing Appeal (August
29, 1997)

21 JA04858-JA04861
132.	 Ybarra v. Director, Nevada State

Prison, No. 19705, Order
Dismissing Appeal (June 29, 1989)

21 JA04862-JA04873
133.	 Ybarra v. Warden, No. 43981, Order

Affirming in Part, Reversing in Part,
and Remanding (November 28,
2005)
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21 134.	 Ybarra v. Warden, No. 43981, Order JA04874-JA04879
Denying Rehearing (February 2,
2006)

21 135.	 Rippo v. State; Bejarano v. State, JA04880-JA04883
No. 44094, No. 44297, Order
Directing Oral Argument (March 16,
2006)

21 136.	 State v. Rippo, Case No. C106784, JA04884-JA04931
Supplemental Brief in Support of
Defendant's Petition for Writ of
Habeas Corpus (Post-Conviction),
February 10, 2004

21 137.	 State v. Rippo, Case No. C106784, JA04932-JA04935
Findings of Fact, Conclusions of
Law and Order, December 1, 2004

21 138.	 Rippo v. State, S. C. Case No. JA04936-JA04986
44094, Appellant's Opening Brief,
May 19, 2005

21 139.	 Rippo v. State, S. C. Case No. JA04987-JA05048
44094, Respondent's Answering
Brief, June 17, 2005

22 140.	 Rippo v. State, S. C. Case No. JA05049-JA05079
44094, Appellant's Reply Brief,
September 28, 2005

22 141.	 Rippo v. State, S. C. Case No. JA05080-JA05100
44094, Appellant's Supplemental
Brief As Ordered By This Court,
December 12, 2005

22 201.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05101-JA05123
Court Case No. 28865, Opinion filed
October 1, 1997

22 202.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05124-JA05143
Court Case No. 44094, Affirmance
filed November 16, 2006

22 203.	 Confidential Execution Manual,
Procedures for Executing the Death

JA05144-JA05186

Penalty, Nevada State Prison
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22 204.	 Brief of Amici Curiae in Support of JA05187-JA05211
Petitioner, United States Supreme
Court Case No. 03-6821, David
Larry Nelson v. Donal Campbell and
Grantt Culliver, October Term, 2003

22 205.	 Leonidas G. Koniaris, Teresa A. JA05212-JA05214
Zimmers, David A. Lubarsky, and
Jonathan P. Sheldon, Inadequate
Anaesthesia in Lethal Injection for
Execution, Vol. 365, April 6, 2005,
at has ://www.thelancet.com

22 206.	 Declaration of Mark J.S. Heath, JA05215-JA05298
23 M.D., dated May 16, 2006, including

attached exhibits
JA05299-JA05340

23 207.	 "Lethal Injection: Chemical JA05341-JA05348
Asphyxiation?" Teresa A. Zimmers,
Jonathan Sheldon, David A.
Lubarsky, Francisco Lopez-Munoz,
Linda Waterman, Richard Weisman,
Leonida G. Kniaris, PloS Medicine,
April 2007, Vol. 4, Issue 4

23 208.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05349-JA05452
Court Case No. 28865, Appellant's
Opening Brief

23 209.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05453-JA05488
Court Case No. 28865, Appellant's
Reply Brief

23 210.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05489-JA05538
Court Case No. 44094, Appellant's
Opening Brief, filed May 19, 2005

24 211.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05539-JA05568
Court Case No. 44094, Appellant's
Reply Brief, filed September 28,
2005

24 212.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05569-JA05588
Court Case No. 44094,Appellant's
Supplemental Brief as Ordered by
this Court filed December 22, 2005
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24 213.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05589-JA05591
Court Case No. 44094, Order
Directing Oral Argument filed
March 16, 2006

24 214.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05592-JA05627
Court Case No. 44094, Transcript of
Oral Argument on June 13, 2006

24 215.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA05628-JA05635
Court Case No. 44094, Appellant's
Petition for Rehearing filed
December 11, 2006

24 216.	 Supplemental Points and Authorities
in Support of Petition for Writ of

JA05636-JA05737

Habeas Corpus (Post-Conviction)
and attached exhibits filed August 8,
2002

24 217.	 Letter dated August 20, 2004 from JA05738
Rippo to Judge Mosley

24 218.	 State v. Rippo, Case No. 106784, JA05739-JA05741
Amended Notice of Intent to Seek
Death Penalty, filed March 24, 1994

24 219.	 State v. Rippo, Case No. 106784, JA05742-JA05782
Jury Instructions, filed March 6,
1996

25 220.	 State v. Rippo, Case No. 106784, JA05783-JA05785
Notice of Alibi, filed September 2,
1993

25 221.	 Affidavit of Alice May Starr dated JA05786-JA05791
January 26, 1994

25 222.	 Letter dated October 12, 1993 from JA05792-JA05795
Starr to President Clinton

25 223.	 State v. Rippo, Case No. 106784, JA05796-JA05801
Order Sealing Affidavit (and
exhibits), dated September 30, 1993

25 224.	 Las Vegas Metropolitan Police JA05802-JA05803
Department Property Report dated
September 30, 1993
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25 225.	 Letter dated November T?, 1993
from Starr to Rex Bell, District

JA05804-JA05807

Attorney

25 226.	 State v. Rippo, Case No. C57388, JA05808-JA05812
Draft Affidavit in Support of Motion
to Withdraw Guilty Plea

25 227.	 Justice Court Record, Thomas JA05813-JA05881
Edward Sims

25 228.	 Justice Court Record, Michael JA05882-JA06032
26 Angelo Beaudoin JA06033-JA06282
27 JA06283-JA06334

27 229.	 Las Vegas Metropolitan Police JA06335-JA06349
Department Voluntary Statement of
Michael Angelo Beaudoin dated
March 1, 1992

27 230.	 Justice Court Record, Michael JA06350-JA06403
Thomas Christos

27 231.	 Justice Court Record, David Jeffrey JA06404-JA06417
Levine

27 232.	 Justice Court Record, James Robert JA06418-JA06427
Ison

27 233.	 MMPI (Minnesota Multiphasic JA06428-JA06434
Personality Inventory) Scoring for
Diana Hunt dated September 2, 1992

27 234.	 Handwritten Declaration of James JA06435-JA06436
Ison dated November 30, 2007

27 235.	 Handwritten Declaration of David JA06437-JA06438
Levine dated November 20, 2007

27 236.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06439-JA06483
96-98-LDG(RJJ), Government's
Trial Memorandum, filed August
25, 1997

27 237.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06484-JA06511
96-98-LDG(RJJ), Motion to Dismiss
for Outrageous Government
Misconduct, filed September 13,
1996
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28 238.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06512-JA06689
96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury
Trial Day 2, December 3, 1997

28 239.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06690-JA06761
29 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA06762-JA06933

Trial Day 3, December 4, 1997

29 240.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA06734-JA07011
30 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA07012-JA07133

Trial Day 4, December 8, 1997

30 241.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07134-JA07261
31 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA07262-JA06332

Trial Day 6, December 10, 1997

31 242.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07333-JA07382
96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury
Trial Day 8, December 15, 1997

31 243.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07383-JA07511
32 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA07512-JA07525

Trial Day 9, December 16, 1997

32 244.	 Rippo v. State, Nevada Supreme JA07526-JA07641
Court Case No. 28865, Respondent's
Answering Brief, filed February 14,
1997

32 245.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07642-JA07709
96-98-LDG(RJJ), Government's
Trial Memorandum, filed December
2, 1997

32 246.	 State v. Salem, Eighth Judicial JA07710-JA07713
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 124980, Criminal
Court Minutes

32 247.	 State v. Rippo, Eighth Judicial JA07714-JA07719
District Court, Clark County,
Nevada, Case No. 106784, Motion
for New Trial, filed April 29, 1996

32 248.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07720-JA07751
96-98-LDG(RJJ), Superseding
Criminal Indictment, filed May 6,
1997
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33 249.	 In the Matter of the Application of
the United States for an Order

JA07752-JA07756

Authorizing the Interception of Wire
Communications dated October 11,
1995

33 250.	 Clark County School District JA07757-JA07762
Records for Michael D. Rippo

33 251.	 Neuropsychological Assessment,
Thomas F. Kinsora, Ph.D., dated

JA07763-JA07772

February 1, 1996

33 252.	 Addendum to Neurological JA07773-JA07775
Assessment Report, Thomas F.
Kinsors, Ph.D., dated March 12,
1996

33 253.	 Pre-Sentence Report, State v. Rippo, JA07776-JA07782
Case No. 97388, dated April 23,
1982

33 254.	 Psychiatric Evaluation, Norton A. JA07783-JA07789
Roitman, M.D., dated February 17,
1996

33 255.	 SCOPE printout for Carole Ann JA07790
Rippo

33 256.	 Progress Reports dated October 15,
1981

JA07791-JA07792

33 257.	 Supplemental Report, Case No. JA07793-JA07801
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, filed April 29, 1981

33 258.	 Order, Case No. 23042, Juvenile JA07802-JA07803
Division, Clark County, Nevada,
filed May 9, 1981

33 259.	 Terms of Probation, Case No. 23042,
Juvenile Division, Clark County,
Nevada, filed May 1, 1981

JA07804-JA07805

33 260.	 Transcript of Proceedings, Case No. JA07806-JA07811
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, filed May 14, 1981
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33 261.	 Petition No. 1, Recommendation for JA07812
Adjudication and Order of Approval,
Case No. 23042, Juvenile Division,
Clark County, Nevada, filed April
19, 1981

33 262.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07813
Division, Clark County, Nevada,
filed April 8, 1981

33 263.	 Certification, Case No. 23042,
Juvenile Division, Clark County,
Nevada, filed October 19, 1981

JA07814

33 264.	 Probation Officer's Report, Case No. JA07815-JA07823
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, filed April 29, 1981

33 265.	 Baseline Psychiatric Evaluation,
Southern Desert Correctional Center,
by Franklin D. Master, M.D., dated

JA07824

April 9, 1982

33 266.	 Confidential Psychological JA07825-JA07827
Evaluation by Eric S. Smith, Ph.D.,
Timothy L, Boyles, M.A., James F.
Triggs, Ed.D., dated February 11,
1982

33 267.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07828-JA07829
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 268.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07830-JA07831
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 269.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07832-JA07833
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 270.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07834-JA07835
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 271.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07836-JA07837
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982
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33 272.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07836-JA07837
Division, Clark County, Nevada,
filed January 27, 1982

33 273.	 Las Vegas Metropolitan Police JA07838
Department Arrest Report dated
January 27, 1982

33 274.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07839-JA07840
Division, Clark County, Nevada,
filed January 29, 1982

33 275.	 Certification Report, Case No. JA07841-JA07853
23042, Juvenile Division, Clark
County, Nevada, filed February 23,
1982

33 276.	 Petition, Case No. 23042, Juvenile JA07854
Division, Clark County, Nevada,
filed February 2, 1982

33 277.	 Judgment of Conviction, Case No. JA07855
C57388, State v. Rippo, Clark
County, Nevada, filed May 28, 1982

33 278.	 Psychological Report: Corrections JA07856-JA07859
Master, dated June 2, 1982

33 279.	 Test of Educational Development
dated March 9, 1983

JA07860-JA07862

33 280.	 Psychological Evaluation dated JA07863
December 2, 1983

33 281.	 Parole Progress Report, March 1985 JA07864-JA07865
Agenda

33 282.	 Institutional Progress Report, March JA07866-JA07868
1987 Agenda

33 283.	 Psychological Evaluation for Parole
dated January 29, 1987

JA07869

33 284.	 Psychological Evaluation for Parole
dated August 12, 1988

JA07870

33 285.	 Parole Progress Report, September JA07871-JA07872
1988 Agenda
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33 286.	 Psychological Evaluation dated JA07873
August 23, 1989

33 287.	 Parole Progress Report, September JA07874-JA07875
1989 Agenda

33 288.	 Parole Officers' Notes beginning JA07876-JA07884
December 4, 1989

33 289.	 Institutional Progress Report dated JA07885-JA07886
May 1993

33 290.	 Health Services, Psychology Referral JA07887
Form dated April 28, 1993

33 291.	 Handwritten notes dated February JA07888
17, 1994

33 292.	 Handwritten notes dated March 9,
1994

JA07889

33 293.	 Handwritten exam notes (Roitman)
dated January 13, 1996

JA07890-JA07894

33 294.	 Psychological Panel Results JA07895
Notification dated January 10, 1996

33 295.	 Norton A. Roitman, Addendum,
dated March 11, 1996

JA07896-JA07897

33 296.	 Bongiovanni Off the Bench, Las JA07898-JA07899
Vegas Sun, April 18, 1996

33 297.	 Fraud probe led to judge, Las Vegas JA07900
Sun, April 18, 1996

33 298.	 Charge opens judge's race, Las JA07901-JA07902
Vegas Sun, April 18, 1996

33 299.	 Judge Bongiovanni Indicted, Las JA07903
Vegas Sun, April 18, 1986

33 300.	 Judge's actions examined, Las Vegas JA07904-JA07906
Review-Journal, April 19, 1996

33 301.	 Mental Health Progress Notes dated JA07907
June 20, 1993

33 302.	 Affidavit of David M. Schieck dated JA07908
March 16, 1998

36

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27



28

Vol. Title Date Page

33 303.	 Declaration of Carole A. Duncan
dated January 19, 2000

JA07909-JA07910

33 304.	 Union Free School #24, Pupil JA07911-JA07912
History Record, Michael Campanelli

33 305.	 United States v. Bongiovanni, CR-S- JA07913-JA08006
34 96-98-LDG(RJJ), Transcript of Jury JA08007-JA08039
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39

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27



28

Vol. Title Date Page

Attorney's Office

19 Reporter's Transcript of Evidentiary 09/10/04 JA04347-JA04408
Hearing

48 Reporter's Transcript of Hearing 09/22/08 JA11586-JA11602

2 Reporter's Transcript of Hearing in re 09/20/93 JA00316-JA00319
Attorney General's Motion to Quash and for
Protective Order

2 Reporter's Transcript of Hearing in re 09/10/93 JA00304-JA00315
Motion to Continue Jury Trial

3 Reporter's Transcript of Motions Hearing 03/09/94 JA00565-JA00569

18 Reporter's Transcript of Preliminary [sic] 11/27/02 JA04202-JA04204
Hearing

19 Reporter's Transcript of Proceedings before
the Honorable Donald M. Mosely

08/20/04 JA04321-JA04346

17 Reporter's Transcript of Proceedings: 05/02/02 JA04048-JA04051
Argument and Decision

1 Reporter's Transcript of Proceedings: 06/04/92 JA00001-JA00234
Grand Jury

3 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/30/96 JA00634-JA00641
Trial, Vol. 1; 10:00 a.m.

3 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/30/96 JA00642-JA00725
4 Trial, Vol. II; 1:30 p.m. JA00726

4 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/30/96 JA00727-JA00795
Trial, Vol. III; 3:30 p.m.

4 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/31/96 JA00796-JA00888
Trial,	 11:15 AM

4 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 01/31/96 JA00889-JA00975
5 Trial, 2:30 PM JA00976-JA01025

5 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/01/96 JA01026-JA01219
Trial, Vol. I; 10:20 a.m.

5 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/02/96 JA01220-JA01401
Trial, Vol. VI; 10:20 a.m.

5B Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/05/96 JA01401-001 to
Trial, Vol. 1,1:30 p.m. JA01401-179

5 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/02/96 JA01402-JA01469
6 Trial, Vol. II; 2:30 p.m. JA01470-JA01506

40

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27



Vol. Title Date Page

7 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/06/96 JA01507-JA01688
Trial, 10:15 AM

8 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/06/96 JA01689-JA01766
Trial, 2:30 PM

8 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/07/96 JA01767 JA01872
Trial,	 1:45 PM

8 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/08/96 JA01887-JA01938
9 Trial, 10:15 AM JA01939-JA02054

9 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/26/96 JA02055-JA02188
10 Trial, 10:45 AM JA02189-JA02232

10 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/27/96 JA02233-JA02404
Trial, 11:00AM

11 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/28/96 JA02405-JA02602
Trial, Vol. I, 10:30 a.m.

12 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 02/29/96 JA02630-JA02879
13 Trial, Vol. I, 10:35 a.m. JA02880-JA02885

13 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/01/96 JA02886-JA03064
Trial 9:00 AM

13 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/04/96 JA03065-JA03120
Trial Vol. I, 10:30 a.m.

14 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/05/96 JA03121-JA03357
Trial, 11:00 a.m.

16 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/13/96 JA03594-JA03808
Trial Vol. 1
11:30 a.m.

17 Reporter's Transcript of Proceedings: Jury 03/14/96 JA03841-JA04001
Trial, 9:30 AM

3 Reporter's Transcript of Proceedings: 03/18/94 JA00575-JA00582
Motions Hearing

3 Reporter's Transcript of Proceedings: 04/14/94 JA00591-JA00618
Motions Hearing

15 Reporter's Transcript of Proceedings: 03/12/96 JA03413-JA03593
Penalty Phase
10:00 a.m.

2 Reporter's Transcript of Proceedings Re: 03/07/94 JA00403-485
3 Defendant's Motion to Disqualify District JA00486-564

Attorney's Office

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28 41



28

Vol. Title Date Page

2 Reporter's Transcript of Proceedings re: 01/31/94 JA00322-JA00333
Oral Request of District Attorney

3 Reporter's Transcript of Proceedings: 03/11/94 JA00570-JA00574
Ruling on Defense Motion

17 Reporter's Transcript of Proceedings: 05/17/96 JA04014-JA04036
Sentencing

15 Reporter's Transcript of Proceedings: 03/06/96 JA03403-JA03411
Verdict

2 Response to Defendant's Motion for 02/07/94 JA00351-JA00357
Discovery of Institutional Records and Files
Necessary to His Defense

36 State's Motion to Dismiss and Response to 04/23/08 JA08673-JA08746
37 Defendant's Petition for Writ of Habeas JA08747-JA08757

Corpus (Post-Conviction)

2 State's Motion to Expedite Trial Date or in
the Alternative Transfer Case to Another

02/16/93 JA00268-JA00273

Department

2 State's Opposition to Defendant's Motion
for Discovery and State's Motion for

10/27/92 JA00260-JA00263

Reciprocal Discovery

2 State's Opposition to Defendant's Motion to 02/07/94 JA00346-JA00350
Exclude Autopsy and Crime Scene
Photographs

18 State's Opposition to Defendant's 10/14/02 JA04154-JA04201
Supplemental Points and Authorities in
Support of Petition for Writ of Habeas
Corpus (Post-Conviction)

2 State's Response to Defendant's Motion to 02/14/94 JA00367-JA00370
Strike Aggravating Circumstance
Numbered 1 and 2 and for Specificity as to
Aggravating Circumstance Number 4

18 State's Response to Defendant's 04/06/04 JA04259-JA04315
Supplemental Petition for Writ of Habeas
Corpus (Post-Conviction)

2 State's Response to Motion to Disqualify
the District Attorney's Office and State's

02/14/94 JA00358-JA00366

Motion to Quash Subpoenas

18 Supplemental Brief in Support of 02/10/04 JA04206-JA04256
Defendant's Petition for Writ of Habeas
Corpus (Post-Conviction)

42

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27



28 43

Vol. Title Date Page

17 Supplemental Points and Authorities in 08/08/02 JA04052-JA04090
18 Support of Petition for Writ of Habeas JA04091-JA04153

Corpus (Post-Conviction)

15 Verdicts 03/06/96 JA03399-JA03402

16 Verdicts and Special Verdict 03/14/96 JA03835-JA03840

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27



—FILED IN OPEN

19 A

ORIGINAL
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Los Vegas, Nevada, Februar y 6, 19961 1015 o'clock a,m,

2

	

5	 • • • • •

	

5	 (The following proceedings were
had in open court in the

	

6	 Presence of the Jury:)

	

7	 THE COURT: Case Number C1067841 State of

Nevada versus Michael DOMOR Hippo.

	

9	 let the record reflect the

	

10	 presence of the defendant, with his attorneys, Steve Wolfson

	

11	 and Philip' Dunleavy ; Dan Seaton and mei Harman for the

	

12	 State.

	

13	 Do counsel sti pulate to the

	

14	 presence of the Jur y? •

	

15	 MR, SEATON; Yes, Judge.

	

16	 MR. DUNLEAVY: Yes, Your Honor.

	

17	 THE COURT: Oka y . I believe we're going to

	

18	 begin cross-examination.

	

19	 Do you understand YOU are still

	

20	 under oath?

	

21	 THE WITNESS; Yes, sir.

22

23

24
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1	 Whereupon

	

2
	

DIANA IFF HUNT

	

3
	

the witness onithe stand at time of recess,

	

4
	

having been p reviously dulY sworn, resumed

	

5
	

the stand, and testified as follows:

6

7

	

8
	

BY MR, DUNLEAYY:

	

9
	

Good morning.

	

10
	

A	 Good morning.

	

11
	

What does the oath eon to You?

	

12
	

A	 What does the oath mewl to me?

	

13
	

Q	 Uh-huh,

	

14
	

A	 It means to tell the truth, the whole truth

	

15
	

and nothing but the truth.

	

16
	

And that's what you are here for --

	

17
	

A	 Yes,

	

16
	

-- Just to g ive us the truth, right?

	

19
	

Now, you entered into a

	

20	 Memorandum of Understandin g with the State, did You not?

	

21	 A	 Yes,

	

22	 U	 And you went over this with Your attorney

	

23	 when you entered into it is that correct?

	

24	 A	 Yes, sir,

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-0379
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1	 0	 Everything Ms ex p lained to you?

	

2	 A	 YeS,

	

3	 0	 Any questions that weren't ansWered?

	

4	 A	 No.

	

5	 0	 I'd like to show YOU State's 104 and ask you

	

6	 ir that seems to . be the , document, or a co py of it that you

	

7	 entered into?

	

8	 A	 Yes.

0	 And basicall y the last sentence, on page

	

10	 one, sa ys that you will not knowingly make any false or

	

11	 misleading statements; is that right?

	

/2	 A	 Yes.

	

15	 The first line on pa ge two sa ys will testify

14truthfully?

	

15	 A	 Yes.

	

16	 0	 Parogroph Tour talks about the foot that you

	

17	 are going to kee p them advised of where you are your

	

18	 address, any chan ges in where you are living , that kind of

	

19	 thingj is that right?

	

20	 A	 YeS,

	

21	 9	 ParagraRh five, you pled to one count of

	

22	 robbery;	 that correct?

	

23	 4	 Yes.

	

24	 0	 And that as o robber y relating to this

RENEE SILVAOGIO, CCR 122 391-0379
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7

Yes.

4	 What robbery?

A	 I don't know, The robber y that occurred,

You a greed to hit Lauri over the head with a

bottle, right?

A	 Yes,

And 01 you do that with the understanding

that it was to distractjler while Mr. Ri ppe was supposedly

committing a robber y of Denise, right?

A	 Yes,

And You . Went along with that?

A	 Yes.

0	 So YOU were aiding and abetting him in the

_commission of that robbery; is that correct?

A	 Yes.

And thot 1 s what You've pled to in this count

ParaclrPh five?

A	 Yes.	 •
Parag raph five is a long paragraph.

21	 Does it spell out pretty much

22	 what your deal was?

23	 A	 Yea.

24	 Q	 Let's go over it.

-RENEE SILYA66100 CCR 122 391-0379
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Diana Lee Hunt will enter a

guilty plea to one count of robber y, felony , N,R,S, 200,380,

which carries a possible sentence of one to 15 years in the

Nevada State Prison, in Case Number 92r020778,

At the time of sentencing on

the charge, the State will dismiss all other char g es arising

here which hove been filed in connection with this case.

Would that include the credit

card fraud Cases, since the y were filed as well?

A	 Y03.

At the time of sentencing, the State is not

claim to make any specific recommendation to the sentencing

Judge.

14	 The State has agreed to make a

15	 full disclosure to the sentencing Judge and Nevada State

16	 _Parole and Probation officials as to the nature, qualit y and

17	 :extent of ;value of her 600peration in connection with this

18	 case.

19	 Additionally, the State has

20	 agreed not to tile any Maraes against Diana Lee Hunt for

21	 any uncharged misconduct with the exception of very violent

22	 crimes.

23	 What other cases were the y not

wing to file against you?

RENEE SILV400TO, CCR 122 391-0379
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A	 I guess the credit cards and things.

That woS Port of this case.

A	 Nell, that's what they are talking about.

They are saying uncharged misconduct with

the xceptton of very violent crimes.

A	 don't know.

Q	 You hadn't been involved in an y other

criminal activity?

Selling ,drugs at the time.

Steoling some cars?

A	 Yes.

Do you Consider those crimes?

Yes,	 .

so they were packa g ing all that in os well.

A	 I suppose.

4	 Do you know what the punishment was for

sell1 n drugs?

A	 No.

O	 Do you Know what the punishment is for

stealing gars?

T think 1t 1 s one to six.

Maybe one to ten.

I'm not :sure,

It goes On, on the next page, which stated
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to which she might ad
	 during the course of her testimony

in and/or her interviews in connection with the above

referenced case.

Then the next para graph, the

State will recommend to the federal officials in Las Ye00$

that they not proceed with on y federal prosecution for any

uncharged misconduct.

Do YOU know what that's all

about?

Yes,

0	 What MS that about?

A	 I think the cars.

Taking cars across state lines?

A	 Yes.

Federal offense?

Yes.

Did youever get p rosecuted for any the

those cars taken across state lines?

A	 No.

Parag raph six, in the event Diana Lee Hunt

testifies =falsel y under Oath or knowingly misrepresents

material facts under oath, this ag reeMent will be null and

void and Diana Lee Hunt wil1 be subject to further

Prosecution.

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-0379

JA001516



11

Does that mean that you could

be char ged for these murders again?

A	 That's -- yeah,

4	 And the next sentence, if, in the reasonable

Opinion of the Clark County District Attorney 's Office or

his deputy assigned to the case, an y part of this agreement

is breached by Diana Lee Hunt, this a g reement shall

immediatel y be withdrawn and declared null and void,

la that correct?

A	 Yes.

If this Ag reement by virtue of a violation

set forth above is deemed null and void, such declaration

may result in the State takin g any action against Diana lee

Hunt which otherwise WOM1d have been available to It

including , but not limited to, witOdrawing from this

i.e agreement 	 PrOceedino with the orig inal Criminal charges

17 pertaining to the subject matter of this a g reement and

18 filing Oa ges of perjury.

19 Is that it?

20 Yes.

21 So the District Attorne y, who is sitting

22 here in court today , is the one that's going to decide

23 whether or not this a g reement g oes through?

24 Yes.
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And if they decide YOU are l ying , this deal

IS out?

A	 Right.

Now, when you were first arrested, you Wye

a statement to the police, didn't you?

A	 Yes.

Excuse me. I think that was before you were

arrested.

On March 1st, 1982, you gave a

10 statement to the police, right?

11 A	 Yes.

12 Was that part of this deal?

13 A	 No,

14 Did you admit thing s in that case?

15. A	 Yes,

16 Was it true?

17 A	 Was what true?

18 The statement you gave on the 1st?

19 left out la lot of things.

20. 4	 Just left thing s out.	 Every thing you said

21 as true; YO4 just left things out?

•22 A No 	 not everything I said was true.

Z3 What kind of criminal histor y did you hove

24	 at the time of this crime?
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A	 I had --

MR. HARMON;	 Objection.	 This case is too

3 ' general, Your Honor.

4 THF CO RI*:	 Sustained.

5 BY MR, DUN EA

6 Do you remember telling the police about

7 Problems that you had, that you are try ing to ovoid contact

with the police?

9 A	 Yes.

10 You had been involved in a lon g string of

11 drug sales and car thefts?

12 1 didn*t sa y that, no.

13 Didn't you say a lot of illegal activities?

14 A	 Yes,

15 What kind of activities were YOU talking

16 about?

17 A	 The actLvities I was involved in when I knew

18 Mr. RiPP

And thode were Just drug sales?

20 Yes,	 •

21 And stealing cars?

22 A	 Yes,

23 Nothing '!else?

24 No,

RENEE SILVA0610, CCR 122 3S1-0379
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1. What was your mental state?

2 A	 I NOS messed UP.	 I KOS on drU0s.

3 Now, have you ever been in the mental

4 hospital?

A	 When I was 16.

6 Sp ent eleven and a half months in a mental

7 hospital?

8. A	 Yes.

9 You were 16 when that happened?

10 A	 Yes,

11 Now, accordin g to this memorandum, It's your

12 understanding that the District Attorney decides whether or

13 not you tell the truth and whether or not it stays in

14 effect,

15 A	 Yes.

16 Yesterda y , for exnmp I.e	 I asked you to look

17 at 64 and 65.

.18 Do You recognize that?

19. A	 Yes,

20 And you	 d that no problem, YOU recognized

21 64 because you had painted the fender on the Car,

22= A	 Yes

23 And then I asked you about 65, and you said

24 YOU recognized it because it had the same license number.

RENEE SILVA6010, CCR 122 391-0379
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A	 Yes,

What is ,the license number in 64?

A	 139 COS,.

0	 You can lee that in that picture?

A	 No I can't see it in this picture.

It's not in that picture, is it?

A	 No,

It's only on 64.

A	 Yes.

So four years later, you remember a license

number?

A	 Yes.

Q	 And YOU remember the license number of all

the cars you drove four years ago?

A	 No,

How is it that you remember this one?

A	 'Cause that's the stolen car I drove, I

didn't drive stolen cars every day.

You drove a lot of stolen cars, didn't you?

A	 Not a 1ót ; a few,

O	 What was the license number of others?

A	 I don't remember.

Just this one?

A	 Yes.

1

2

3

4

5

6

7

8

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24
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1	 0	 Now, When you worked out this deal, port of

it HOS that YOU were going to g ive the police another

	3	 statement) is that correct?

	

4	 A	 I don't remember,

	

5	 U	 You don't recall?

	

6	 Do you remember giving the

	

7	 police a second statement?

	

8	 A	 I remember testify ing for the Grand Jury,

	

9	 0	 You don't remember giving the Police the

	

10	 second statement?

	

11	 A	 Oh, yes, when they came to the jail,

	

.12	 Q	 Oh, okay.

13

14

15

16

17

18

19

20

.21

22

23

24

That was when -- after they

•brou ght you back from Yerington?

A	 Yes.

0 Now, when you gave that statement and when

You gave the statement to the Grand Jury , were You relying

on your memor y or were you relying on what you had read in

Police reports?

A	 Both.

O	 Both, $o they asked you to come in and tell

them what you had read in police reports they had g iven You?

A	 No. They asked me to tell the truth.

And the truth Ws: I read it in the report?

RENEE S1LVA6610, CCR 122 391-0579
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1
	

A	 Nri I remembered most of it.

	2
	

Do you remember giving a statement to the

Police department on Nay 19th, 1992?

	4
	

A	 Yes,

	5
	

And that was after you had entered into this

	

6
	

agreement?

	

7
	

A	 I don't remember if it was before or after.

	

8
	

0	 Do YOU remember what date the ag reement was

	

9
	

signed?

	

10
	

A	 June the 2nd.

	11
	

So it mould be before?

	12
	

A	 Yes,

	

15
	

Was it Part of the ne gotiations you were

	14	 going to give the police the second statement?

	

• 15	 A	 Nell, any time they asked me any -- it said

	

16	 any unrestricted Interviews, so, yeah, I guess so.

	

17 Q	 You don't remember that the negotiations

	

18	 ,were, yeah, I'm going to give you a statement and if it's

	

19	 good enou gh, then we're !going to get this deal?

	

20
	

A	 No

	21
	

You just walked in and gave them this

	22
	

statement?

	.23
	

A	 Yes.

	24
	

No advice of counsel. no deal worked out in

RENEE SILVAGGIO, CtR 122 391-0579
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A	 They told me to tell the truth.

That's all the y said; nothing else happened?

A	 As fur as I remember.

All right, Show you page 18 of that

statement; as you to look at the second to the last answer

on the page.

MR, HARMON; Is this the May 19th statement?

MR. DUNLEAVY: Yes.

BY MR. DONLEAVY.

Do you remember the y asked YOU about a

A	 Yes.

And your answer was I remember from the

re port that they were blue or blocs.

A	 Yes,

So you didn't remember; you read the report.

A	 Right, but I soid no before I answered that.

Page 19,i YOU were being asked about Lauri;

is that correct?

A	 Yes.

And was your answer the truth?

MR. HARMON: There are answers on Pa ge 19.

Which question?

1

2

3

4

5

7

8

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24
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1

2	 BY MR, DUNLEAVY.

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

.19

.20

'21

22

23

24

A	 es.

d what was your answer?

A	 nt 1 saw that report yesterday that said

here were no d	 s in her, and 1 don't understand that,

because 1 watche her do it.

you Were relying on the report again.

A	 was Questioning the report,

by did you have to read the police report

before you could teu the police what happened?

4	 didn't have to.

mebody just happened to give YOU a copy of

e policO repor	 saide here, we got too man y , take one?

hey Just put it in MY room and said this is

a discovery , and I should read it,

ho put it in your room?

The guards at the Jail.

Then you were asked about the appliances in

A	 es.

MR. DUNLEAVY: 1'11 direct her to it.

Question: Left wrist were talking about?

Answer: Yeah.

There is a blank space, right?

d then your answer?

,RENEE SILVAGGIO, CCR 122 391-0379

JA001525



70

the room..

Do you remember that?

A	 Yes.

0	 What did you remember about it before you

read the report?

That ha cut he cords off of them.

Them bein g what?

A	 I couldn't remember.

1 show yOU page 42, the lost onsWer.

Does that refresh Your

recollection as to what :you said then?

A	 Yes.	 .

And what was your answer then? .

A	 1. said the iron, I think it was an iron.

That's what the -- blank -- says, that's why I remember, YOU

know, stereo or something that he cut the cords off of.

So you didn't remember what cords were cut

elf at that time?

A	 No.

0	 Row is	 you can remember yesterday with

clarity 00d teStifY to ttie Jury? Your memory is better four

years later?

A	 No, p robably from the report.

Did the District Attorney ask you to come in

RENEE SILVA6GIO, CCR 122 391-0379
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and testify from a re	 r ?

2 A	 No.

You don*t hove any independent recollection

on that subJect, do you?

•	 5 A	 As far as which aapp liances he cut?

6 Un-huh.

7 A	 No,	 I believe one was a stereo, but I cont'

8 remember for sure.

9 Do you remember being asked to clarit y that

10 exact subject, on page 44, to 	 of the Page?

11 A	 The first answer?

12 No.	 The first answer is: 	 I saw him cut two

13 that I Know of Tor sureq, is that correct?

14 A	 Yes.

15 And then there is a question: 	 Cut off of

18 what?

17 And what was your answer?

. 18 A	 The iron; and I think what it said, it was a

19= stereo.

20 So you we re rely ing on the reports to tell

•	 21 You what Was cut,

22 A	 No, the report never said there was a stereo

23 cut.

•24, Then where --
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was say ing that in reference to the iron.

Okay , the iron, But you said it was a

stereo, but that meant You were referrin g to the iron, not

stereo?

A	 Right,

Now, yesterday, YOU testified there was a

stereo on right?

A	 Vest

And was It On loud?

4	 Not blasting loud, no. It was on 100

'enough to hear,

And when you knocked on the door, you could

hear it 00 side?

A	 Yeah,

The window was open?

Yes.

The curtains were open?

Yes.

You are up on the third floor?

Yes.

Row for awci y were you before you could hear?

A	 Just right by the window.

Now, yoti, are wearing a nice dress here

today.

ij	 .	 • ;	 PENFE SILVAO8I0, CCR 122 591-0379
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Is that how you normall y dress

'these days

A	 No. Im usuall y in Jeans,

Is that the prison uniform?

A	 Yes .

It there any reason you are wearing a long

sleeve --

No 	 is what they brought me to weer.

Rid they al to You about covering up

tattoos?

A	 No,

You have some tattoos, don't You?

A	 Yes,

Did they denote membershi p or belief in a

.Particular Philosophy?

I supPoss.

Would you snow the tattoo to the Jury?

Would you describe to the jury

what it says?

It says:', SNP, and has two li ghtning bolts,

And who does SWP --

Sup reme White Power.

MR, WOLFsoN: Excuse me. No y I view the

tattoo, Please?
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THE COURT: You may

BY MR. DUNLEAVY:

Now, you indicated that you were in a mental

facility for eleven andia half months when YOU were younger;

. you were Sixteen?

A	 Yesh

This WO before you got involved in drug

use?

Yes,

What about since then?

A	 Since then what?

Mental --

A	 No,

Do y ou remember si gning a form at the prison

requesting that you be given psychotrop ic medications?

A	 No, I signed a farm for sleeping medication

and that's what they 90V0 me,

When YOU asked for medications In the

. p rison, there is a procedure where YOU have to g o see

doctor; isn't that correct?

A	 Yes.

4	 They dor't Just g ive out drugs?

A	 No

And the doctor has to sov that there 13 0
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reason and then they rescribe what's the aPProoriate

medications?

A	 Yes,

4	 And the y dont force YOU to take medications

that you don't want to take, do they?

A	 Not usually .; sometimes,

0	 I'd like to show YOU what's been marked as

Defense E*hibit C and ask you if you recognize that and if

its your,handwriting?

A	 Yes,

4	 And what is that? Does it have a Caption at

the too of it?

A	 Consent lor psychotropic medication,

And thii was dated January 7th, 19947

A	 Yes.

How man y meetings have you had with the

District Attorney in this case?

I'm not ;sure.

One?

More than one.

More than five?

Probably.

What did you talk about?

What did I talk about?
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Oh-huh.

2 This case.

3 Did they talk to you about how to answer

4 questions and --

S A They Just said answer truthfully,

6 Q That's gil they ever said?

7 A Yea.

8 0 All day y estorday . you referred to my client

9 as Mr, RIPPo.

.

	10	 Now, this is a man you used to

	

11	 'sleep with. you did drugs with, YOU stole cars with and YOU

	.12	 call him Mr. RiPP0?	 •

	-13	 A	 Yes.

	

14	 0	 Unique relationship.

	

15	 '	 Do YOU Cal all Of Your

16

17.

18

-19r

22

	

23=23 .	him, did you?

	

24	 I was lool to him.

RENEE SILVA66I0, CCR 122 391-0379
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5. Didn't you meet him the second week of

2 Jonuary?

4

A	 Yes,

Where did You meet him?

5= A	 In the parking lot of my old apartments.

5 And what was the purpose of the meeting?

7 A	 Somebody was try ing to hook him Up with me

so I could sell him drugs.

9 O	 SO YOU met him as -- you were the drag

10 supplier and he was the buyer?

11 A	 Yes.

12 0	 And you were sellin g for Mike Nouaoin?

13 A	 Yes,

14 O	 Didn't he know Mike Beaudoin?

15 A	 I'm not . sure	 I think he Knew of him.

16 0	 You became boyfriend and girlfriend?

17 A	 Yes.

18 Was he giving you some of the drugs?

19. A	 No,	 I find the drugs.

20 And yesterday, You said YOU didn't know any

21 of the victims and YOU didn't have any ill feeling s towards

22 any of them?

23 A	 No.

24 O	 How long had you known 'like Beaudoin?

RENEE SILVAGGIO, CCR 122 591-037

A001533



1 A	 1 met him about a meek before 1 mat Mr.

2 RiPPO,

3 U	 And hod you been tr y ing to help him with

4 anything --

5 A	 Mike Beaudoin?

6 Q	 -- before the murders?	 Yes.

7 A	 I was helping him try and sell drugs.

a U	 That's all?

9 A	 I helped him when he got arrested to hell)

10 clear out his apartment.

11 Q	 Do You remember giving a statement where you

12 told the police that you were lookin g for the red car

13 because Mike Beaudoin believed that she had ri pped him off

14 for drugs?

15 A	 Yes.

16 MR, HARMON1	 Which statement is this,

17 .cOunsel?

18 MR. MUM:	 The first statement. page 12.

19 MR. HARM.	 Thank YOU,

20 THE WITNESS	 Yes,

21 BY MR, DUMLEAVY.

22 Q	 You were lookin g for Denise LiZZVO car?

.23 A	 Yes.

24 q	 And you :Knew what the car looked like?
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1 A	 I hod been told and I saw it the one time.

2 0	 And this was before YOU even met Nike or

3 after you met Mike, Mr.:Rippo?

• 4 A	 After.

•	 5 0	 After,

6 But YOU were out looking for

7 that car on behalf of Mike Beaudoin?

8 A	 Yes.

9 0	 Them you lived with Mr. Rippo for a couple

10 of weeks on Gowan?

11 A	 Yes,

12 And then YOU MOVOO to Deidre D'Amore's

13 house;	 is that correct?

14 A	 Yes.

15 Now was your relationship going at that

16 time?

it A	 We were Aare friends than

19 boyfriend7girlfriend,

19 Q	 Do you remember giving o statement that You

20 rsold that you basicall y wanted to drop him after you moved?

21 A	 Yes,

22 : 0	 But YOU didn't; you stayed with him?

23 A	 Yes,

24. And Mikoi had told YOU that he knew Lauri?

RENEE STLYA66I0, CCR 122 391-0379

JA001535



JA001536

771

0

1 A	 Yes.

2 Used to date her?

5 A	 Yes'.

4 Told you he had been over to her house

5 - try ing to help her move?

6 A	 Yes.

7 Did he ever talk to you about Denise Lini?

8 A	 Yes.

9 CI	 What did he tell you?

10 A	 He sold that she was saving he was a --

11 cop and telling peop le not to sell him drugs and that she

12 had burned him in a drug deal.

13 O	 So that makes it kind of tou gh to get drugs.

14 A	 Yes.

15 When -- yesterday , you talked about a

16 conversation where Mike coiled you -- I believe it Hos on

17 the -- the 17th, the day before these murders; YOU weren't

18. home and he was somewhere else; is that correct?

lq' A	 Yes.

20 4	 And what was the contents ofthat

21 conversation?

22 A	 When he called me the da y before?

.25 Uh-huh.

24 A	 I don't remember.
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1 Don't remember the date?

2 A	 No, I'm not sure exactl y what YOU are

3 talking about.

4 Were you sober when he called?

5 A	 Yes.

6 0	 You meron't using drugs at the time?

7 A	 The last time I used drugs was four days

8 before the murders.

Four days before.

10 You were an intervenous drug

11 user?

12 A	 Yes,

13 0	 But your mind was clear; y ou didn't have any

14 problems that day?

15	 A	 No, my Mind wasn't clear.

16	 What was it like then?

17	 A	 I was sick.	 I'm not sure.	 I don't remember

le	 how my mind mos.

19	 You said, at that time, you had access to

20	 two vehicles, Mike Ri poes white Pinto and your Dodge,	 T

believe tt HOS, a Colt?

22	 4	 Yes,

23	 An 	 stol*n cars at that time?

24	 A	 No
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None at all?

A	 Na.

	

3
	

0	 So you Plodnt been usin g drugs on the 17th,

	

4
	

Had YOU been drinking?

	

5
	

A	 No, I didn't drink ,when 1 was sick,

	

6
	

0	 Do you remember testify ing yesterday that

	

7
	

you had been using drugs for days before this happened?

	

8
	

A	 Yes.

	

9
	

You had been inJectin g drugs?

	

10
	

A	 Yes,	 .

	

11
	

But Mike woke you up and had to go --

	

12
	

A	 Yes,

	

13
	

0	 -- the morning of the 18th?

	

14
	

A	 Yes,

	

15
	

0	 And yOU put a stun gun in your purse?

	

16
	

A	 1 had it in MY purse.

	

17
	

0	 Do you remember testify ing yesterday that

	

18
	

YOU PUt it in your purse to hide it from Nike?

	

19
	

A	 YOS.

	20
	

0	 Did you loke the batteries out of it?

	

.21
	

A	 No,

	

22
	

Did you Ithrow it awaY?

	

23
	

A	 No

	

24	 1	 0	 Did you break it?
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Just PUt it in your Purse --

A	 Yes,

-- to hide it from Mike?

A	 Yes.

Then YOU went to the a partment and the door

was open,

A	 I can't remember if the door was o pen when

we flot there.

And Mike and Lauri were talking.

A

11 A	 Yes.

12 Stereo was	 n,

13 A	 Yes.

14 9	 You had .seen Lauri. 	 I think YOU had said,

15 once or tWice before atFuddy DuddY's and had been

16 introduced to her,	 so you Knew who she was?

11 A	 Yes.

18 You indicated that Mike and Lauri were

19 laughing 9r running around the oportment; is that correct?

20 A	 Yes.

21 MR, DUNLEAVY: 	 Do we hove that diagram?

22 MR.	 HARM0N1	 Yes.	 Its U p there.

1

2

3

Y M. DU NLEAVYq

show you what's been marked for
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identific iOn as States 3.

Does this appear to be a

diag ram of the apartment YOU were in? (Indicating)

A	 Yes,

And you described them as runnin g around the

apartment,

A	 Yes,

And the dimensions here appear to be overoll

17 feet by 18 feet; is that correct?

A	 Yes,

That's divided into several different rooms,

A	 Its one studio, but there is --

Q	 A large closet, a bathroom and kitchen area?

A	 Yes.

MR. HARM N: Your Honer, were referrin g to

contents of the diagram, We frankl y have no obiection to it

being introduced. We'll sti pulate to that, if the defense

wants.

MR. DUNLFAVY: Move to introduce Stote's 3

THE COURT: State's 3 Hill be admitted.

MR, HARMON: Thank You.

(Whereupon, Plaintiff's Exhibit
5 was admitted into evidence.)
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1 BY MR. DUNLEAVY:

2 They were running around this apartment?

3 A	 Not runnin g , like physically running , but

4 they were going from Place to p lace in the apartment.

5 4	 Is this

7

8

9-

THE COURT: Do you want that easel or what?

MR. DUNLEAVY: Yeah. I guess so,

BY MR. DUNLEAVY:

Fortunatel y this will be bi g enough for

10 everybody to see.

Now. I believe you testified

12 after they had been runnin g around the a partment	 that theY

13 went into the kitchen to inJect drugs.

14 A	 Yes.	 .

15- Is it aCtuallY a separate room or IS it Just

16- on the other side of the room?

17 A	 It's all one roam,	 There is a little wall.

18 There was i a little wall.:

-	 19 4	 There Is a wall?

. 20 A	 Just a little partition that -- like on the

21 side of the sink,.

22 Would you come down and show us where this

23: on ts on this diagram.

Vt A	 Right here,	 (Indicating)
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U	 $0 that doesn't block off the kitchen from

your view, right?

A	 No,

Now, while YOU are down here, would you

-Point out to: the „Wry where you were sitting while this was

'happening,

A	 Right here. (Indicating)

Perhaps we could have YOU Mark where you

were sitting,

MR, KARPTON	 I think the clerk has a marker

there that mot be easier,

BY MR. DUNLEAVY:

If you might just put y our initial where you

were sitting,

And for the record, you put

down on basiCallY the bottom ri ght-hand corner of the

diagram; Js that •correct?

A	 Y04,

Okay, And you just stored there; YOU didn't

et up and move around at all?

No,

0	 Rut yot could see everything that was going

on in the kitchen?

A	 Yes.
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You can 44 ahead and have a seat,

And you indicated that --

Yesterday that you only suet them iniect What You believed

was morphine.

A
How did 4 they act after they injected this

morphine?

A	 They really didn't act any different that

could seel

4	 Didn't have any effect?

A	 T don't know if it had on effect or note

You also indicated yesterda y that was the

only drug lyou saw them use, right?

A	 Yes,

0	 Nothing:else?

A	 Not that I saw.

0	 po YOU remember testifying at a 6rand Jury?

Yes.

At that time a You know shot your answer

was?

Yes.

What was that?

A	 That I aw them inject mor phine; that Mike

also had S peed on him, but I did not see them use it,

3

4

5

a-

9

' la

• 11

12

. 13

14

15

16
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Wasn't your answer Mike had speed too?

Yes.

But you didn't mean he used it; he Just had

it with him?

A	 Right,

Now, you've reread your Grand Jury testimonY

several times,. haven't You?

A	 Yes.

9	 Do YOU remember Your answers real clear?

A	 Some -- 'most of them.

Are you afraid YOU wouldn't get it right if

You didn't read it?

No.

You had said yesterday YOU didn't see any

other drugs in the apartment; is that right?

A	 Right,

0	 You indicated that the window was open and

saw Deidre drive uP --

MR, NARKON	 Not Deidre,

• MR. DuNLiAYY: I'm sorr y , I'm terrible with

names. Dicuse me,

BY -MR, DUNLEAVY;

• 12	 But Denise drove up, right?

Yeah.
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0	 You soWt 7

A	 No,

Who did?

• A	 Lauri,

Where was Lauri staying or sitting or 10Ying

or wherever she was?

A	 She was standing by the window,

0 Looking tout the window?

A	 Yeah, like bY that chair, There was a

window above it,

This is a third floor apartment?

• A	 Yes.

O	 And she con see the parkin g lot clearly?

I guess,

O	 Did you et up and leek?

0	 What did you Just SOY, I saw the car pull in

A	 She sate I see Denise. Denise is coming.

What about the curtains, they were open?

The curtains, Yes.

Hadn't they closed the curtains when theY

were doing the drugs?

A •	 At some Point, they closed the curtains.
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don't remember.

Well, was it before this or after this?

I con't:r. member.

You were there?

A	 Yeah, I tios there,

Have you given different statements as to

whether it NOS before or after?

A	 No. I'M not sure.

Do YOU remember in the Grand Jury indicating

that they closed the curtains before because the y were doing

drugs?

Please?

MR. MUM! Pose 29, Actuall y it begins

on 28.

BY MR. DUNLEAVY!

Lauri went downstairs and was gone about 20

minutes.

Yes,

And at	 at time, the windows got closed?

A	 Yea.

And MO the curtains got closed again?

RENEE SILVAOGIO, CCR 122 391-0379
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0	 There was still no effects from taking these

drugs?

A	 Mike w s getting -- he was like -- and see,

he was -- like hyper,

Is that the way morphine affects people?

A	 I don't . know. I've never used it.

Never been around peo ple that used it?

No.
You said Nike asked YOU for the stun gun at

that time.

A	 Yes.

0	 Eorller,you said you had taken the stun gun

and Put it in Your purse to hide it from Mike.

A	 Yes.

So how did he know YOU had it?

A	 He went in my purse obviously.

0	 Well, YOu said yesterda y that he asked YOU

to g ive him the stun gun,

A	 Yes.

a	 How did he know you had it?

A	 don't'know how he knew.

Then Mike su pposedly made a Phone cull?

Yes,

0	 And you indicated that the tele phone was on

1
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s5
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the floor right in front of you, at least later is that

Correct?

A	 Yes.

Where was it when Mike used it?

A	 On the table.

On the table?

A	 Yes, sir.

Which is what, maybe five feet away?

A	 Yes.

So what did he soy on the phone?

A	 r didn't hear what he said

You are An a small apartment, he's five feet

away and you can't hear 'what he's say ing on the Phone?

A	 He wasn't talkin g very loud.

Then you said that Mike went and gat a beer

out at the refrigerator.

A	 Yes,

Didn't Lauri give you a beer when you went

A	 No,

Wasn't she the kind of person that always

asked you did YOU want anything?

A	 No.

She wasn't that kind of person?
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A	 Well, I don't know if she was that kind of

person. She didn't --

Q	 Didn't happen that day?

A	 No

And he Wive yOU this beer, telling YOU to

hit her when she was on the phone?

A	 Yes.

4	 Why not just hit her?

A	 I don't know.

Is there something magic about the phone?

A	 I don't know.

Now, when you went over there, was there any

discussion about Denise coming over?

A	 No

Did Lauri seem to be surp rised or pleased to

see her WI in the parking lot?

A	 Yes,

Which ones surprised?

A	 Both, surprised and pleased,

U	 Both,

So it Mike went there for the

Purpose of robbing Denise, how would he have known she was

g oing to tie there?

A	 I don't *now,
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,	 ••
9 You indicated that YOU went a/ong with the

hitting of Lauri, because You didn't wont Nike to uet mad at

you.

1
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A	 Right,

Now YOU had already decided that you didn't

want to be his girlfriend and You were more just friends,

kind of al platonic relationship?

A	 Yes.

And you've been living where his -- where

you were a dru g dealer, where you've been dealing with

stolen cars out on the streets --

A	 Yes.

-- right?

yoUrself?

A	 Yeah,

And you are afraid of Mike?

A	 Yes.

WhY didn't you Just leave?

A	 I had nowhere to go.

Nowhere?

Nowhere.

Well, we'll get into that

The phone rang and you heard
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Yelling in the bathroom; the y were fighting.

A	 Yes.

Was the stereo on?

A	 Yes.

So the stereo is on; there is yelling going

on; there is a fight going on.

You said eventuall y the fight

moved into the closet?

A	 Yes.

0	 And I believe YOU said that Mike had

wrestled Denise to the ground.

A	 Yes,

0	 Do YOU know if ma ybe Denise wrestled Mike to

the ground?

A	 1 didn t see Denise wrestle Mike to the

ground.

She was bi gger than he was, wasn't she?

No.

0	 No?

Atter that, you went back in and tried to

wake Lauri op?

A	 Tried to get her UP,

4	 Was she unconscious?

- 1
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A	 No, she wasn't completely unconscious,

Was she sittin g U p , lying down --

A	 $he was still l y ing down,

You told her that it hod nothing to do with

her

A	 Yes.

But you had hit her with a beer bottle?

A	 Yes.

In the face?

A	 No.

0	 Didn't the receive cuts on her neck and face

Trom the broken bottle?

A	 I don't now 	 She wasn't bleeding.

You looked for that?

A	 Yes.

You indicated that ot that time, the iron

come in, and he was cuttin g cords with a knife, right?

A	 Yes.

0	 Okay. Where was this iron?

A	 The woliences were right, like, where that

21 ..cushion -- it's marked cushion on -- as you come out of the

22= closet --

25 Q	 Right here?	 Undicating)

24 A	 Right.	 And that area, on both sides there,
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there,

?2.
23

24•

was oppliances.

0	 What do you mean by appliances?

A	 Well, its different ao glianceS sitting

1

A	 No a stereo.

0	 Okay, a,stereo.

A	 Some other --

A stere0, an iron.

Do you remember the iron or do

you just remember reading about the iron?

A	 I Just remember reading about the iron.

O	 What about a hair dryer?

1 don't : remember a hair drYer,

O	 Su a stereo and an iron is what you recall?

A	 Yes.

And the iron is bemuse you read about it?

Yes,	 .

And you said Mike cut off two cord

A	 Yes.

And he Used those to tie Lauri's hanlds?

.(Indicatitig)

A	 Yes,

Now that's one cord, right?
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A	 Yea.

And thel he used one to tie Lauri's feet.

That's the second cord; is that

Yes.

Then he :tied Denise at well.

A	 Yes.

With what?

A	 Some articles of clothing or something . It

was like belts or -- sot like -- I'm not sure what it was

for sure,

So at that time, you remember him cutting

the cord Off the stereo.

A	 I saw him cuttin g cords.

You said that you could hear Denise crying?

A	 Yes.

4	 Do you remember sayin g that you screamed at

A	 I yelled at him.

Grand Airy , page 35, about halfway down, You

said: I was screaming

Does that sound right?

Yes.

And at this time, according to you the
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1. •

stereo is off, the cord has been cut.

A No. That was a small ghetto blaster type

thing . The stereo was in the corner where it NYS T,V,,

entertainment center. That was the stereo that was on,

Oh, okay , So it's still on?

A	 Yes.

0	 And you are screaming in the apartment?

A	 I was -- yes.

Then you said you heard someone a pp roach the

aPartmentt

• A	 Later on, yes.

Okay . You got the stereo on; you are

screaming, but you can hear somebody walking towards the

apartment?

A	 When those peop le were walkin g toward the

apartment, I wasn't screaming?

0	 Stereo till on?

A	 Yes.

You heard them, YOU knew they were comin g to

that apartment?

A	 No.

• 9	 Didn't 9esterdaY You Sa y You heard someone

approach the aPartment?'

A	 Yes.
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There P405 still a ri ght going on, wasn't

•	 Yes,

And YOU did?

Yes.

So YOU on stop crYing on demand?

When Mire is a hand over m y mouth, I can.

And that's the onl y reason?

Yes.

so all three of you Here quiet?

Yes.

There Os a knack at the door, about five

'minutes of knocking andiyelling?

A	 Yes,

Q	 Nobody made any noise?

Yes.

The stereo cos on?

Do you remember yesterda y you

said that you hod fallen and You were ming loudly"?

A	 Yeah, Mit he had his hand on m y mouth,

Okay, you said that Nike told YOU to stop

No not.at that tine.

No?

1
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A	 yes.

So if somebody was outside, the y would hove

heard a stereo ploy ing inside?

A	 Yes.

Do you remember talking to Mike a couple

days  after all of this happened at Denise's -- or Deldre's?

A	 I'm sure I did at some point.

0	 Do you remember tellin g him that when

-someone came uck to the door, You Put a plastic bag over

their heod. and that whein they left, it was too late, she

had died?

A	 No.

You dont remember that?

A	 No,

4	 Now, yesterday, YOU indicated You were five

:eight and ietPed about :105 at that time.

4 •	 Yes.

9	 You CISQ indicated that Mike was five eight

and 170 pOunds?

A .	 No, I s d

Or five seven?

Yeah,

MR, DUNLEAVY: Mr. Ri ppo would you stand

up , please, 'Come over by me. if you would.

RENEE STU-AGSM CCR 122 391-0379
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I can represent to the Court

2 I'm five eight,

BY MR. DUNLEAVY:

Now, do YOU believe Mr. Hippo is five seven

Of five four?

A	 l'm not lure. I know no's -- I'm not sure

how toll he is.
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And YOU said he weighed 170 pounds?

Yes. He was bigger.

0	 Was he fat?

A	 No, he was -- he was stron g . He was --

Q	 He was on intervenous drug user, right?

A	 Yes,

0	 Aren't Most people who use methamphetamine

intravenously  thin?

Not all of them.

Isn't that one of the characteristics of

speed use?

A	 Sometimes,

4	 As a natter of fact, it's onl y legitimate

use teas 6 diet drug ; isn't that --

A

24

i don't now what its le g itimate use is,

0	 Okay, You can have a seat,

How tall is Nike Beaudoin?
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A	 I'm not sure.

0	 Taller than Mike Rippo?

A	 Yes, sir,

What about Mike, the guy that drives a

,limousine, who is a friend of yours?

A	 I don't remember how tall he is.

0	 Don't remember if he's five feet four?

A	 I think ,he's probabl y taller.

0	 You then indicated that Mike tied Lauri UP

in such a WOY that he could carry her like a suitcase,

A	 Yes.

And he carried her into the closet?

A	 Yes.

0	 And that then you crawled over towards the

closet; is that right?

Yes.

throwing up is what you said yesterday?

A	 I threw up before I started going over

there,

SO it wqs before YOU went over there.

You were still sittin g at the

'location you had marked?

A	 Yeah.

Still slitting there and YOU threw up?
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A	 Yes,

0	 So when the police got there and looked for

evidence, ;there should be sore vomit on the floor?

No, it Was in a bog.

Do you carr y u barf bag with You in case of

• emergencies?

A	 No.

Then you indicated that YOU looked in the

closet, You saw Mike doing somethin g and then YOU fainted.

A	 Yes,

And do you have o problem with fainting

2

spells?

3
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A	 Only when I'm seeing somebod y get murdered.

Just that one occasion.

A	 Yeah.

THE COURT; Is that yes?

THE WITNESS: Yes,

BY MR. DUN4EAVY:

And you fainted, and then when Mike woke YOU

UP, 301d We've got to go before the y woke up?

A	 Yes,

Both were still tied at that time

A	 I can't remember. 1 -- T -- I believe Lauri

untied, but I'm not sure.
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0	 Were you sure yesterday?

A	 I don't :1mM I remember -- as for as I

remember,luri was untied. She mi ght have still been tied.

can't remember.

There dame a time when Mr. Rippo supposedly

cut the bind dining offiof Denise's leg to remove something;

is that correct?

A	 Yes.

And 014	 have to roll her over to get her

Pants off?

2.

3

4

5

6

7

to

11

lt

A He turned her to undo theM.

Is thata yes or o no?

13 A Yes.

14 Ad then pulled them off and rolled her back

15

16

.over,	 I coiess.

A Yes.

17 And where were you during all this?

18 A I was standing right by the -- where I ended

19 .up.

20' And where	 as that?

On the end of that day bed OY the doorway.

22' That would be in this area, right?

23 A Right there, yeah.

24 Where they have knife drawn on the --
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A	 Yeah, IRA I was standing in the hallway

Port,

Oh, you were standin g In the hallwa y Part.

So YOU were lookin g into the

'closet?

A	 Yeah, part of the closet.

And yesterda y , You were asked about whether

or not the bodies appeared to have been moved, You looked

at Exhibit 19,

10 A	 Yes.

11 0	 Was yOUh answer before or after he

12 su pposedly rolled her over and took her pants off?

13 A	 The last time I SOW the girls, they were

14 level in the closet.

15 0	 And he indicated -- or YOU indicated he

.16 picked up m bag and dumped the clothes out?

17 A	 Yes,

18 Where?

19 A	 Right by the dressing table, by the -- in

20 that general area,	 (inditottrig), in the hall.

21 And told YOU to start picking things up?

22 A	 Yes.

23 Did you *le him p ick up the iron?

24 A	 I didn't see ever ything he Picked up.
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1 Do you remember g ivin g a statement where you

2

4

8

9

said you saw him Put the iron in the bag?

A	 I could have

What about other items?

A	 What about the other items?

What other items did YOU see him pick up and

Put in that bag?

A	 Some boxes, like little boxes and papers.

There Ms papers on the dressing table, and there was all

10 kind of things,

11 Ana all this time 	 you didn't take anything.

12 A	 No,

15 When YOU left, YOU said Mike was carrying

14 two or three bogs.

15 A	 Yeah,

16 And you ,didn't have anything.

17 A	 No

18 9	 Had your purse?

19 A	 Yeah,

20 Rust have, that's how the stun gun get

.21 there,	 right?

22 A	 Y04.

25 Now, You Know Peo ple in the criminal element

24 in Las Vegas; is that true?
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1	 A	 Not any more	 f did know some.

2	 4	 You did, You associated with them on a

5	 regular basis?

4	 A	 Yes,

5	 0	 I mean, you were 0 drug dealer, you were

6	 into stolen cars, YOU could uet other things.

7	 Did either one of you have a

8 gun?

9 A	 No.

10 U	 Either one of you have a knife?

11 A	 No.

12 Q	 A rope?

13 A	 No,

14 If YOU were planning to do this crime,

15 aren't those the kind of things you might have taken along?

16 A	 I suppose.

17 Q	 You indicated that Mike walked down to the

18 car with You.

19 A	 Yes.

20 4	 Just we].	 nu YOU to your corl

21 A	 No.

22 0	 Why did he walk to your car with You?

25 A	 Probably to make sure that I went there.

24 0	 And You drove off?
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.9 A	 Lauri.	 I wiped off some p ictures and --

10 Q	 Where were these pictures YOU wiped off?

11 A	 Like right where those mirrors are. 	 Where

12 it says smears * et cetera, there Has a framed picture

13 .collage thing there.

14 And you hod gone over to this wall and

15 looked into the closet a cou ple times, right?

16 A	 Yeah,	 .

17 4;1	 One time, you crawled over there	 another

18 time you	 or at leasttwice, you walked over there.

19 Did you ever touch the walls?

20 A	 Not that I remember.

21, Didn't touch anything.

22 Didn't touch the table?

A	 I don't, now if I touched the table.

24 You were in there two hours, right?

RE FE S LVA6610, CCR 122 391-0379

1. A Yes.

2

3

0 Mike said I'll call YOU later,

You were in the a partment for

4 two hours?

5 A Approximately.

6 Q What did you touch while you were in there?

7 A The beer bottle.

8 0 What else?



1

2

5'

A

say ing meet

Yes.

Later that morning, YOU get a call from Mike

e at Tom Stms', right?

5

A Yes,

Now, YOU had driven to Deidre's house?

6

7

A Yes,

You were in a car?

8 A Yes.

9 O Had gas in it',
10 A Yes,

11 O You were afraid of Mike?

12 A Yes.

33 O You didn't want to be his girlfriend

1.4

15

anymore,

A Right.

16 So you went to Deidre's house and waited for

17 him to coll.

18

19 4

Yes,

And then he said come meet me at Tom Sims'?

20 A Yes.

21 0 And You did?

22 A Yes.

23. And what was Tom Sims' business?

24 A He had a maintenance business,
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2

3

What else was he doing?

A	 I don't.Know,

Didn't You know him to be a fe c J didn't

you know him to be a fence for stolen cars?

A	 f heard;thot, but I don't remember that for

sure,

Do you remember g iving statements that

that's what you knew?

A	 That's what R1PPo told you!

And you were in the stolen oar business?

A	 Yes,

But that wasn't your connection/

A	 No,

When You got there, do you remember saYing

have 43 car for yoU -- someone teiling you I hove a car for

you?

A	 RiPPO,

And it was the red -- maroon Nissan?

Yes.

And you didn't know whose it was.

A	 I had a:feeling,

That's the some car you were looking for for

Mike Beaudoin.

A	 Yes,
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2

9	 But you Just had a feelin g; you didn't know.

A	 T didn't know for sore,

But today, four Years later, you can

remember the license nuMber.

A	 Yes.

Do you remember indicatin g that you Knew Tom

Christos from previous deals?

A	 Yes,

He was Your connection to sell stolen cars,

right?

A	 No,

Okay. What deals did You know him from?

Just from him telling me that he could get

paperwork for cars and	 he's been a friend of our

family --my family 's for a long time,

0	 And you had never gone through him before

for your stolen cars?

A	 No.

Where did you go?

A	 I went to other People,

Such as the friends you went to to paint the

car?

No, I never dealt in that,

Never dealt in --
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A	 Painting the car or whatever. That was done

somewhere else

This Is the same car you had been looking

for for Mike Beaudoin.

A	 Yes.

You indicated that YOU took the car to Tom

Christos for paperwork, right?

A	 Yes,

Why didn't You take it to Your normal

sources?

A	 Because they weren't there, They were in

California,

The car ran?

A	 The car Ton?

Uh-huh,

A	 Yes.

0	 You cowid have token it there, right?

A	 To California?

Uh-huh,

A	 I didn't want to drive it to California,

Rod YO4 driven other cars there?

A	 I stole the cars in California.

Oh, You stole them in California.

Then the next day , you went to
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	 ,,, n•	 16AM•1•n/

the mai Uth Mr, Rippo

A	 Yes.

And bought sunglasses,

A	 Yes.

And a credit card was used,

Yes.

Do you remember say ing that you thought Mike

, Rippo hod:0 Gold card?

A	 He did have o Gold card.

He did. You had seen it yourself?

A	 Yes.

It had Michael RiPPo written on it?

A	 Yes,

4	 So how did STU Know which credit card to use

that day?

A	 I didn't Know at the time.

Mike put that credit card in his wallet.

A	 Yes.

9	 And then he went bock to Deidre's that day,

!right?

Yes.'

This so* be the 19th?

A	 Yes.

The day after the murders?
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A	 VOW

Did you guy s have pi170 and stufr at

Deidre's that daY --

A	 I don'	 e ember.

ond sit and talk?

You don't remember?

2

A	 Uh-huhi:

You dont remember --

No.

You don't remember anythin g about those

conversations?

A	 1 remember talking when we got bock.

Do you remember sitting , having Pizza,

Ai:liking , with several peo ple there?

No.

Then there came 0 time When Mike went

upstairs,41ght?

A	 Yes.

And what did you do then?

1 got in his wallet.

And st0e d credit card, right?

A	 Yes.

If there had been money in it, YOU would

hove stalan that too, right?

.3

4

5

7

8

10.

11

12

11

14.

15

16

17.

-18:

19

20

.211

.22

23

24,

RE EE SILVAGGI , CCR 122 591-0579

JA001571



A	 I would hove taken the money and left the

	

2
	

credit cord.

	

3
	

And the reason was that YOU wanted to get

	

4
	

way fromlhim?

	

5
	

A	 Right.

That's what you Said yesterday , right?

	

7
	

A	 Yes.

	

8
	

So YOU left in your Colt?

	

9
	

A	 Yes,

	

10
	

And went to Tom Christ's house; is that

	

11
	

orrec

	

12
	

Yes.

	

13
	

You get there and Tom Christos is having an

	

14
	

argument with his g irlfriend about her birthday.

	

15
	

A	 Yes,

	

16
	

She's dressed up, wants to go Party , right?

	

17
	

Yes.

	

18
	

So you take her with you.

	

19
	

Yes.

	

20
	

And you went to get the maroon car, right?

Yes.

	

22
	

Where was the maroon car again?

	

25
	

A	 It was in a -- on apartment complex behind

	

24	 Deiare'
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Where you had parked it?

Yes,

I believe yesterday YOU sold you covered it

with a car cover?

4	 Yes

0	 Just hu pened to have o car cover on you?

A	 No.

0	 Where ltd you get it?

A	 From my uncle's house.

0	 $o you had been to your uncle's house?

4	 At somcgoint yeah.

What cat were you in when You went to your

uncle's house?
A	 Mycar, •

Uncle is a member of the family , right?

Yes.

You getialong with him?

A	 Sort of;

You could have stayed there. You had to go

back and S pend time with Mike?

A	 No I cauldn't stay there.

Why is that?

A	 BecauseAhey wanted me to pay them rant and

didn't have any one
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Had you , stole from them before?

No,

$o YOU Picked up the car cover.

Was it your car cover?

Yes,

And you _covered up the car at the apartment

building.'

Yes.

What did you do with the car cover when you

went to get the Nissan; took it off, I Presume?

A	 Yeoh.

0 What did you do with it?

A	 I don't remember,

You don't know what hoppened to it?

A	 I probabl y threw it in my car,

SO it should have been in your car.

A	 Unless I took it out

And where mould you hove put it?

A	 Any number of p laces. I'm not sure,

4	 Do you remember saying that on the 19th1 YOU

talked to , Deldre 'because YOU were worried about Mike and you

.wanted t010 to the PoIACe?

Yes,

0	 Have yoU ever heard of 911?

1.9

20

21

• 22

23-

7

8

10

11

12

A
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A	 Yes,

Do you know if it works?

A	 I'm sure it does,

O	 Did you:use it?

A	 No,

O	 She me YOU the name of Kyle Edwards at

7	 that time;, is that right?

9

A	 Yes.

0	 This is on	 h	 19th?

10 A	 Yes,

11 0	 Did youcall him?

12 A	 She said she called hiM,

15 0	 I asked you:	 Did you call him?

14 A	 No	 not at that time

15 0	 Do YOU know if the Phone number for the

16 Police deportment is in the phone book?

17 A	 Yes,	 I'm sure it is.

18 0	 Did you 'try it?

.18 A	 Na,

.	 20. Did you see any police officers driving down

the street anywhere in ims Vegas?

.22 A	 I'm sure r did.

23 Q	 Stop any of them, ask them for heir)?

24 A	 No.
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0	 You have a relative on the Metropolitan

Police Department, don't you?

A	 Yes.

A cousin?

A	 Yes.

Coll him?

A	 Yes.

0	 Tell him what's going on?

A	 I told him that I was in trouble, that there

was a lot of things happening and I needed to talk to

somebody.

What's his name'?

A	 Chris Petco.

0	 And what day did YOU call him?

A	 I'm not sure of the date.

0	 The 19th?

A	 Could have been the 19th,

0	 The 18th?

A	 No it Was after the 18th.

0	 So the day after th1s you got the car, you

got the credit card.

A	 Yes,

0	 What else of Mike's did you have?

A	 What else of Mike's did I have? Noth n
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1

2

71

Well, YOU said he stole the cars right, and

he took the credit cord; but You've got them both.

5 A	 Yes.

4 You picked u p Teresa and you want partying.

A	 Yeah.

6 One time, You said you went Party ing and

7 then you went to see Mac another time, r believe it wos

You went to the mall to get Teresa some cologne, right?

9 A	 I wept to the mall.

10 To get Theresa some cologne?

11 A	 Not to Oet Teresa some cologne.

12 Isn't that what you said yesterday?

13 A	 I did get cologne for Teresa at the mall,

14 but that's not why I went to the mall.

15. And yesterday, YOU indicated that you got

16 that cologne using Denny Mason's credit card,

17 A	 Yes.

18 I'd like to show you What's been marked as

19 Defense E*hibit Number 0; see if you can recognize this as

20 to what it is.

21 A	 Its a -- a credit card thing.

22 Is it the bill for Denn y Mason's credit

23 card?

24 A	 Yes.
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Would you show me on there where it shows

the purchase for this cologne?

A	 I don't see -- I don't see it on here,

Isn't it true that you took Denise's credit

card and used it at the mall?

A	 No.

0	 so that purchase is on that receipt then?

A	 It should be. I don't Know. I don't see it

on here, no.

Does It cover the apPro priate dates, 2-19,

2-20, 2-25?

A	 Yes.

That's the time period you had the credit

card?

A	 I had the credit card on the 19th.

It shows the sunglass company purchase, does

t not?

A	 Yes,

Shows the stay at the Gold Coast?

A	 Yes.

You told Michael you' 	 lye him the credit

cord back if he'd bring the money?

A	 Yes.

But you never saw Mike?
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A	 No

Never got any money.

Went partying at -- what was

the bars YOU went to?

A	 1 went to Markers Down first, I was trying

to get ahold of Mike at Tom's, which is ri ght behind there,

And you said Teresa got drunk while she was

there?

A	 Yea,

0	 Who was buying the drinks?

A	 Everybody in the bar.

Just everybody said, oh, here, let's buy

drinks?

A	 She told them it was her birthday.

0	 You were with her,

A	 Yes.

You were drinking as well?

A	 No,

You were not drinking?

A	 No

Not doing any drugs?

A	 No.

Then you indicated you went to another bar,

right?
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